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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 27.09.2012 
 

 
Conducerea şedinŃei este exercitată de dl. Cazan Florian care a fost ales preşedinte 

de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.149/2012 adoptată prin 
votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului preşedintelui de şedinŃă 
este de 2 luni. 

 
Dl. Cazan Florian:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 16 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Dan Nicolae Robert, Ghenea Silvia, Radu Carolina, Leu 
Mihai şi Magaon Jane. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. primar Arion Viorel şi dl. 
secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

 
În continuare se dă cuvântul d-nului secretar Aurel RaŃă-Bugnariu pentru a prezenta 

stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃele din data de 31.08.2012, 10.09.2012 şi 
11.09.2012.” 

 
Dl.  secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data prezentei 

şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃele Consiliului Local din data de  
31.08.2012, 10.09.2012 şi 11.09.2012.” 

 

În continuare se dă cuvântul domnului primar care prezintă ordinea de zi. 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
„Pe lâng ă proiectele de pe ordinea de zi primit ă, propun suplimentarea acesteia, 

prin introducerea dup ă punctul 28, a urm ătoarelor proiecte de hot ărâri:  
  
 

1. Proiect de hot ărâre pentru modificarea şi completarea Hot ărârii Consiliului Local nr.2/2012  
privind aprobarea utiliz ării excedentului anual al bugetului local pe anul 2 011. 
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2. Proiect de hot ărâre pentru modificarea si completarea Hot ărârii Consiliului Local 
nr.31/2012 privind aprobarea utiliz ării excedentului anual al bugetului local pe anul 2 011 cu 
modific ările și complet ările ulterioare. 
                                                                                            
3. Proiect de hot ărâre privind aprobarea închirierii prin licita Ńie public ă a unui spa Ńiu, 
proprietate public ă a municipiului Hunedoara, situat în Complexul Come rcial Dun ărea 
Hunedoara. 
 
4. Proiect de hot ărâre privind aprobarea închirierii,  prin licita Ńie public ă, a imobilului situat  
în municipiul Hunedoara, str. Nicolae B ălcescu nr.1, aflat în domeniul privat al Municipiul ui 
Hunedoara, înscris în CF nr. 60026, nr. cadastral 2 568- C1-U8, în suprafa Ńă util ă de 60 mp şi 
38,8 mp cote p ărŃi commune. 
                                                                                             
5. Proiect de hot ărâre privind acordarea scutirii la plata impozitulu i pe cl ădiri, pentru imobilul 
situat în municipiul Hunedoara, str.Cerbului, nr.12 , bl.A1, Ap.4, proprietatea  Asocia Ńiei  
Nevăzătorilor  din  România, Filiala   interjude Ńeană Alba-Hunedoara. 
                                                                   
6. Proiect de hot ărâre privind aprobarea asocierii Municipiului Huned oara cu Jude Ńul 
Hunedoara prin Consiliul Jude Ńean Hunedoara şi Municipiul Deva prin Consiliul Local al 
Municipiului Deva, în vederea realiz ării unui sistem de transport public de c ălători curat şi 
eficient, prin promovarea Proiectului de interes pu blic “Linie verde de trolebuz între 
municipiile Hunedoara şi Deva “Green Line HD”. 
                                                                                            
 

Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.  
  
După punctul 28 se va lua o pauză de 30 de minute pentru studierea materialelor şi 

întocmirea avizelor.” 
 

Dl. Cazan Florian:  
 „Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate. 
  
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 
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La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre prin care se ia act de încetarea mandatului de consilier 
local a domnului Baloşin Nicolae înainte de expirarea duratei normale a acestuia, precum şi 
validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, a  domnului Farcaş 
Ladislau. 
                  -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-  d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.181/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
Se depune jurământul de către domnul consilier local Farcaş Ladislau. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.125/2012 privind organizarea comisiilor de specialitate.             

             -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
 „În ceea ce priveşte comisiile, având în vedere pregătirea profesională, doresc să 

activez în comisia juridică.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Atunci la comisia de comerŃ rămân două persoane.” 
 
Dl. Cazan Florian:  
 „AveŃi un amendament în acest sens?” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
 „Domnule consilier Rusu, nu doriŃi să veniŃi în comisia de comerŃ?” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Eu am terminat economice, dumneavoastră drept, ce să facem.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Eu o să vă dau citire componenŃei comisiei juridice: Vasilescu Tatiana, Takacs 

Aranka, Aldea Ana Maria, BobouŃanu Dan, Rusu Constantin, iar la comisia de comerŃ: Fărcaş 
Bianca şi Muzsic Robert.” 

 
Dna. Takacs Aranka:  
 „Mă duc eu la comisia de comerŃ.” 
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Doamna consilier Takacs şi-a exprimat dorinŃa de a merge la comisia de comerŃ. 

Deci formulaŃi doamnelor şi domnilor consilieri un amendament, pentru că nu secretarul 
formulează.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Dacă îmi pemiteŃi, propun un amendament la acest proiect de hotărâre, modificarea 

componenŃei comisiei de specialitate prin înlocuirea doamnei consilier Takacs Aranka cu domnul 
consilier Farcaş Ladislau.” 

 
Amendamentul a fost adoptat în unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 ( cu amendament ) - 3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.182/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.131/2012 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii  
responsabilităŃilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare. 
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.183/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind reorganizarea Comitetului de înfrăŃire şi a 
comisiilor pentru oraşele înfrăŃite. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.184/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanŃilor Consiliului local al 
Municipiului Hunedoara  în Consiliile de AdministraŃie ale unităŃilor de învăŃământ preuniversitare şi 
unităŃilor preşcolare aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
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- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Un amendament. Legea învăŃîmântului la ora actuală, pentru că nu avem normele 

metodologice de punere în aplicare, şi prin urmare se aplică legea, iar legea învăŃământului 
anterioară spune că din consiliile de administraŃi pot face parte un singur consilier şi un 
reprezentant al primarului, iar aici pe propuneri avem doi sau chiar trei consilieri. Este lege.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Îmi daŃi voie? Colegiul tehnic Matei Corvin: referitor la adresa dumneavoastră nr. 

1103, vă comunicăm numărul total de membri din cadrul consiliului de administraŃie din unitatea 
respectivă, respectiv 13 membri.” 

 
Dl. Voinia Claudiu:  
 „13 membri, dar domnule secretar aş dori să vă....” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Numai puŃin ca să termin domnule consilier. În cazul în care consiliul de administraŃie 

este format din 13 membri, dintre aceştia 6 sunt cadre didactice, 1 reprezentant al primarului, 3 
reprezentanŃi ai consiliului local, şi 3 reprezentanŃi ai părinŃilor.” 

 
Dl. Voinia Claudiu:  
 „AveŃi dreptate domnule secretar, este prevederea din art. 96 din legea pe 2011, dar 

nu este aplicabilă. łin să vă amintesc că în aceeaşi lege, la art. 361 spune următorul lucru: în 
termen de opt luni de la elaboarea prezentei legi, Ministerul educaŃiei, cercetării, tineretului şi 
sportului elaborează metodologii, regulamente şi alte acte normative care decurg din aplicarea 
prezentei legi. Din păcate Ministerul educaŃiei nu a elaborat aceste metodologii nici în cele opt luni, 
şi a emis un ordin privind măsurile tranzitorii unde spune clar că în acest caz funcŃionează legea 
veche. Aceasta este dublată de o adresă a Inspectoratului şcolar, semnată şi de juristul 
inspectoratului şcolar care certifică, încă odată, că suntem în aplicarea legii, până în momentul în 
care Ministerul educaŃiei, cercetării, tineretului şi sportului va elabora metodologia de organizare şi 
funcŃionare a consiliilor de administraŃie. Abea în acel moment vom putea propune un proiect de 
hotărâre pentru numirea celor trei consilieri, până atunci putem numi doar un consilier local şi un 
reprezentant al primarului.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Noi ştim că unde nu sunt norme se aplică legea. Eu nu am cunoştinŃă de acel ordin şi 

de acea adresă a inspectoratului. Domnule consilier, am rugămintea să ni le faceŃi şi nouă.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Ieri le-am aflat şi noi.” 
 
Dl. Voinia Claudiu:  
 „Vi le multiplic.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „FaceŃi amendamentul.” 
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 Dl. Voinia Claudiu:  
  „Amendamentul este de modificare a proiectului de hotărâre în sensul de a numi câte 

un reprezentant, un consilier local, în fiecare consiliul de administraŃie, şi amendamentul meu 
includea şi o propunere pe care o propun Consiliului local, la Colegiul tehnic Matei Corvin doamna 
consilier Takacs Aranka, la Colegiul Emanuil Gojdu doamna consilier Ghenea Silvia, la Liceul 
tehnologic Hunedoara aici aş dori schimbare deoarece ei şi-ai schimbat denumirea de curând, 
domnul Mărginean Alexandru.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Nu şi-a schimbat denumirea domnule consilier. Nu a fost aprobată de către consiliul 

local, deci rămâne tot Grup şcolar de telecomunicaŃii şi lucrări publice Hunedoara.” 
 
Dl. Voinia Claudiu:  
 „Denumirea de grup şcolar nu mai există în rândul denumirilor de unităŃilor de 

învăŃământ de stat domnule secretar. Dacă doriŃi documentez legal şi această afirmaŃie.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „DocumentaŃi. Alte ordine la noi nu apar.” 
 
Dl. Voinia Claudiu:  
 „Schimbarea denumirii o aprobă Ministerul educaŃiei prin reŃeaua de învăŃământ de 

stat. Deja şi-au schimbat denumirea, credeŃi-mă, sunt Liceul tehnologic Hunedoara. Propunerea la 
Colegiul Iancu de Hunedoara domnul consilier Artean, la Colegiu naŃional de informatică Traian 
Lalescu domnul viceprimar Dan BobouŃanu, la GrădiniŃa P.P.1 doamna consilier Aldea, la GrădiniŃa 
P.N. Zori de zi domnul consilier BucaleŃ, la Centru de pedagogie curativă domnul consilier Crişan şi 
la Clubul elevilor domnul consilier Palcău.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Dacă îşi permiteŃi domnule preşedinte. Într-adevăr, din câte ştiu, poate forma obiectul 

unui amendament număr de reprezentanŃi raportaŃi la legislaŃia în vigoare. Dar nominalizarea, au 
mai fost discuŃii pe această temă, contraziceŃi-mă domnule secretar dacă nu este aşa, 
nominalizarea efectivă a reprezentanŃilor se face prin vot, nu prin amendament, din câte ştiu. Prin 
urmare nu ştiu dacă domnul consilier poate face amendamente referitoare la nominalizarea 
efectivă. La număr da, dar la nominalizare nu, pentru că acolo votăm.” 

 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Dna. Vasilescu Tatiana:  
 „Eu aş dori să fac parte din consiliul de administraŃie al Colegiului naŃional de 

informatică Traian Lalescu având în vedere că cei doi copii ai mei învaŃă la această şcoală, şi având 
în vedere că am predat la această şcoală şi cunosc foarte bine problematica. Mă gândesc că un 
consiliu de administraŃie ar trebui să fie foarte bine pus la punct cu problematica şcolii şi să ajute la 
îmbunătăŃirea serviciilor şi tot ce Ńine de acest lucru. Bine, asta în condiŃiile în care se putea 
schimba şi erau nominalizaŃi trei membri în consiliul de administraŃie. Sigur că dacă voi fi eu 
nominalizată nu mă supăr. Vin cu argumentul acesta în ideea în care voi fi nominalizată la şcola 
unde învaŃă copii mei.” 
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Dl. Voinia Claudiu:  
 „Sunt mai mulŃi domni consilieri cu copii la acea unitate şcolară.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „O să facem buletine de vot. IniŃial a fost propunerea iniŃiatorului, acum sunt alte 

propuneri. Domnule consilier v-aş ruga să ne daŃi în scris pentru trecerea pe buletinul de vot, şi 
pentru trecerea pe buletinul de vot trebuie aprobat amendamentul. Este un amendament, este al 
doilea amendament, şi după aceea se redactează buletinele de vot.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
 „Şi pentru că a venit vorba de Colegiul naŃional de informatică Traian Lalescu unde 

domnul director m-a nominalizat să fac parte din consiliul de administraŃie, mulŃumesc, propun în 
locul meu pe doamna consilier Fărcaş Bianca pe buletinul de vot.” 

 
Dl. Mărginean Alexandru:  
 „Propun şi eu la Colegiul NaŃional Iancu de Hunedoara pe domnul consilier Muzsic 

Robert.” 
 

 
Se supune la vot amendamentul domnului consilier Voinia Claudiu care se aprobă cu 

unanimitatea de voturi a celor 16 consilieri locali prezenŃi. 
 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Dl. Bucale Ń Victor:  
 „Propun să mergem mai departe până se editează buletinele.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Nu cred că este o chestiune atât de importantă să nu putem să recurgem la votul 

deschis. Pierdem timpul.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Nu domnule consilier.” 
 
Se supune la vot amendamentul doamnei consilier Vasilescu Tatiana care se aprobă 

cu unanimitatea de voturi a celor 16 consilieri locali prezenŃi. 
 
Se supune la vot amendamentul domnului viceprimar Dan BobouŃanu care se aprobă 

cu unanimitatea de voturi a celor 16 consilieri locali prezenŃi. 
 
Se supune la vot amendamentul domnului consilier Mărginean Alexandru care se 

aprobă cu unanimitatea de voturi a celor 16 consilieri locali prezenŃi. 
 
 
Se ia o pauză de 15 minute pentru întocmirea buletinelor de vot 
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Dl. Bucale Ń Victor:  
 „Numai o secundă. SupuneŃi la vot propunerea mea. Eu am propus să mergem mai 

departe până se editează buletinele de vot.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Domnule consilier, odată începută dezbaterea la un proiect de hotărâre trebuie să-l 

duci până la capăt.” 
 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca – Magdalena – preşedinte; 
2. Radu Carolina – secretar; 
3. Takacs Aranka – membru; 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela – membru; 
5. Muzsic Robert Eugen – membru. 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentanŃilor 

Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliile de AdministraŃie ale unităŃilor de învăŃământ 
preuniversitare şi preşcolare aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, a 
constatat următoarele: 
 
Colegiul Tehnic „Matei Corvin” Hunedoara TAKACS ARANKA 15 voturi “pentru”   

 

Colegiul Economic "Emanuil Gojdu" Hd. GHENEA SILVIA-ANETA 14 voturi “pentru”   

Grupul Şcolar de TelecomunicaŃii şi Lucrări 
publice Hunedoara 

 
MĂRGINEAN ALEXANDRU 15 voturi “pentru”   

Colegiul NaŃional „Iancu de Hunedoara” 
Hunedoara 

MUZSIK  ROBERT EUGEN 9 voturi “pentru”   
ARTEAN MIRCEA IOAN 6 voturi “pentru”   

Colegiul naŃional „Traian Lalescu” 
Hunedoara 

FĂRCAŞ BIANCA 10 voturi “pentru”   
VASILESCU TATIANA 5 voturi “pentru”   

GrădiniŃa cu Program prelungit P.P.1 
Hunedoara 

ALDEA ANA MARIA 15 voturi “pentru”   

GrădiniŃa PN „Zori de zi” Hunedoara BUCALEł MARIAN VICTOR 15 voturi “pentru”   

Centrul de Pedagogie Curativă Hunedoara CRIŞAN OVIDIU IOAN 15 voturi “pentru”   

Clubul Elevilor Hunedoara PALCĂU CIPRIAN ŞTEFAN 15 voturi “pentru”   
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În urma acestor rezultate, reprezentanŃii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în 
Consiliile de AdministraŃie ale unităŃilor de învăŃământ preuniversitare şi preşcolare aflate pe raza 
administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, sunt  următorii: 
 
Colegiul Tehnic „Matei Corvin” Hunedoara  TAKACS ARANKA 

Colegiul Economic "Emanuil Gojdu" 
Hunedoara 

GHENEA SILVIA-ANETA 

Grupul Şcolar de TelecomunicaŃii şi Lucrări 
publice Hunedoara 

MĂRGINEAN ALEXANDRU 
 
 

Colegiul NaŃional „Iancu de Hunedoara” 
Hunedoara 

MUZSIC ROBERT 

Colegiul NaŃional de Informatică „Traian 
Lalescu” Hunedoara 

FĂRCAŞ BIANCA 

GrădiniŃa cu Program Prelungit P.P.1 
Hunedoara 

ALDEA ANA MARIA 

GrădiniŃa cu Program Normal PN „Zori de 
zi” Hunedoara 

BUCALEł MARIAN VICTOR 

Centrul de Pedagogie Curativă Hunedoara CRIŞAN OVIDIU IOAN 

Clubul Elevilor Hunedoara PALCĂU CIPRIAN ŞTEFAN 
 

 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1( cu amendament)-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 185/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2012.   
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.186/2012 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.187/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 30.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru perechile care au sărbătorit sau vor sărbători în 
acest an „Nunta de Aur”. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
Dl. Rusu Constantin:  
 „O singură problemă. Alocarea aceste sume de bani depinde de Legea finanŃelor 

publice care face referire la arieratele existente, şi ştiu că Primăria are arierate. Ne permite bugetul 
raportat la plata acestor arierate să facem această acŃiune, să desfăşurăm acŃiunea sau nu?” 

 
Dl. Cazan Florian:  
 „Doamna directoare economică, aveŃi cuvântul.” 
 
Dna. Giurgiu Valentina:  
 „Da, ne permite.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Da? MulŃumesc.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.188/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 50.000 lei, din bugetul local 
al municipiului Hunedoara, ca sprijin financiar pentru Parohia Hunedoara IV – Buituri de pe raza 
administrativ-teritorială a municipiului Hunedoara. 
                  -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
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- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Vreau să atrag atenŃia că acest proiect de hotărâre, votarea lui, va deschide calea 

altor solicitări de acest gen. Să avem mare atenŃie.” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
 „Eu aş dori să atrag atenŃia că în hotărârea consiliului local din 2011 din noiembrie, s-

au alocat nişte bani parohiilor catolice, reformate, din Pestiş, din Hunedoara, inclusiv parohiei 
ortodoxe din Boş, şi nici până în ziua de astăzi nu au fost plătite aceste sume. Eu nu am nimic 
împotrivă să se acorde acestă sumă, dar să ŃineŃi cont că încă nu au fost plătite nici cele vechi.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Doamna consilier, nu ca răspuns, dar trebuie îndeplinite condiŃiile prevăzute de 

ordonanŃa de guvern 2002/2001 privind stabilirea unor forme de spijin financiar, inclusiv cerere tip.” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
 „Au fost deconturile toate depuse, şi încă nu au primit bani. Trebuie să luaŃi în 

considerare.” 
 
Dna. Giurgiu Valentina:  
 „Una singură mai este cu restanŃe. Biserica reformată mai are. Dacă dumneavoastră 

ştiŃi de altele...” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
 „Biserica reformată din Pestiş şi din Hunedoara. Atâta vream să mai spun că mai sunt 

plăŃi de făcut.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Doamna directoare şi-a notat problema.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.189/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre  privind  aprobarea alocării sumei de până la 2.000 lei, 
din bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea susŃinerii CLUBULUI SPORTIV „ELITE 
CENTER HUNEDOARA”, pentru a participa la CAMPIONATUL NAłIONAL PENTRU COPII ŞI 
TINERET, care se va desfăşura la ConstanŃa în perioada 19-22 octombrie 2012.  

             -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 
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În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Voinia Claudiu:  
 „Aş avea un amendament referitor la sumă. Aş dori mărirea cu puŃin a sumei, până la 

suma de 3.500 roni, Ńinând cont că acest club a reuşit în anul 2011, în anul anterior, să obŃină patru 
campioni naŃionali, să aibă campion european la kata, campion european la kumite, şi vicecampion 
mondial la kumite individual. Sunt rezultate excepŃionale pentru sportul din municipiul Hunedoara şi 
aş dori diversificarea sprijinului pentru activităŃile sportive, să sprijinim cât mai multe sporturi. Şi 
costurile nu acoperă decât cel mult jumătate din costurile acestei deplasări la campionatele 
naŃionale.” 

 
Dna. Takacs Aranka:  
 „Şi eu vă propun mărirea acestei sume, şi chiar mă bucur că mai auzim şi de altceva 

decât de fotbal în oraşul nostru. Aici este un decont care este 6.600 de lei, şi de ce să nu încercăm 
să facem un efort, şi chiar este un club care are multe rezultate, să încercăm să le dăm toŃi banii, 
6.600 de lei.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
 „Dumneavoastră spuneŃi că vreŃi să-i oferiŃi sprijinul. La înŃelegere cu domnul Şoş am 

zis că mergem pe varianta aceasta cu 2.000 de lei, pentru că asta este realitatea, nu avem bani, cu 
mare drag am fi dat, şi să găsim posibilitatea de a sponsoriza transportul. În condiŃiile acestea, 
dumnealui a spus că se descurcă cu banii aceştia.” 

Dl. Rusu Constantin:  
 „Transportul ar fi 2.800 de lei şi l-am sponsoriza noi.” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
 „Important este ca lor să le iasă socoteala, pentru că, chiar merită.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Ce spuneŃi domnul Şoş? Transportul şi cei 2.000 de lei.” 
  
Dl. Şoş Iosif:  
 „Transportul este cel mai scump, cu tot cu cazarea şoferului este 3.000 de lei.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „În condiŃiile acestea, amândoi domni consilieri, domnul consilier Voinia şi doamna 

consilier Takacs, vă mai menŃineŃi amendamentul?” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
 „Nu, doar să se consemneze în procesul verbal.” 
 
Dl. secreatar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Dacă domnul primar a promis.... Sigur, se va consemna în procesul verbal, şi sunt 

atâŃia martori aici. Deci vă retrageŃi amendamentul.” 
 

Dl. Voinia Claudiu:  
 „Da.” 
 



13 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.190/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea susŃinerii financiare a Clubului 
Sportiv „Fotbal Club Hunedoara” în turul anului competiŃional 2012-2013. 
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Este bine ca de data aceasta să deschidem bine ochii pentru când votăm, şi să 

vedem dacă avem cadrul legal necesar, pentru că am mai votat o hotărâre pe care o abrogăm 
astăzi. Nu am avut cadrul legal atunci, şi am spus, şi acuma o abrogăm. Sunt câteva elemente care 
trebuie luate în considerare. În primul rând susŃin fotbalul, dar susŃin şi multe alte sporturi exact cum 
a spus şi colegii mei consilieri, trebuie susŃinute şi alte sporturi. Dar de la susŃinere şi virarea banilor 
până la controlul banilor este o distanŃă, şi la cadrul legal în care virăm aceşti bani. Ca să virezi o 
sumă de bani ar trebui ca acea entitate către care virezi bani, entitate juridică, să aibă un buget, sau 
un proiect de buget. Eu nu am văzut un proiect de buget, am văzut doar situaŃia financiară aferentă 
contractului de finanŃare de către Primărie, nişte sume de bani stabilite clar. De ce noi ca şi primărie 
putem să stabilim, să prestabilim, să anticipăm anumite cheltuieli şi cealaltă parte cocontractantă nu 
poate să stabilească. Pentru că de abea atunci am aveam un proiect de buget şi am vedea care 
este contribuŃia primăriei raportată la acel buget şi care este contribuŃia clubului F.C. Hunedoara, 
prin acel investitor care va veni. Al doilea element este contractul prin care acel investitor se 
angajează să vireze sumele de bani respective către F.C. Hunedoara. Am văzut aici un contract de 
publicitate, este forma găsită pentru virarea sumelor de bani. IertaŃi-mă, dar acest contract de 
publicitate are câteva lacune serioase. Ca terminologie foloseşte, cel care vine cu bani, este 
beneficiar-achizitor, iar clubul F.C. Hunedoara este prestator. Doar prestatorul are obligaŃii, 
achizitorul nu are nici un fel de obligaŃii. Ba mai mult, în art. 8, dacă nu mă înşel, pct. 2, acest 
achizitor poate oricând să rezilieze contractul pentru culpe care îi incumbă. Deci este o contradicŃie 
intrinsecă. La art. 8, pct. 3 din proiectul acesta de contract de prestări servicii, publicitate, se 
prevede că achizitorul poate să rezilieze unilateral, fără notificare prealabilă, în condiŃiile în care nu 
se respectă condiŃiile de la art. 4-2, pct. 3, 4, 5, şi 6, ori aceste puncte prevăd obligaŃia lui ca 
beneficiar de a plăti salariile, contribuŃia la bugetul ...aferente salariilor, şi sistemul de premiere. Păi 
cum, dacă el nu îşi îndeplineşte această obligaŃie are dreptul să-şi rezilieze contractul? Mai există o 
altă problemă. Doamna Alina State care este reprezentanta achizitorului, a celui care vine cu banii, 
va dobândi o anumită calitate de preşedinte de club. Ori, în limbaj fotbalistic, ne trezim în situaŃia de 
ea centrează, ea dă cu capul, în sensul în care noi virăm sumele de bani respective şi ne trezim în 
situaŃia în care se pot face plăŃi din aceste sume de bani în alte direcŃii decât cele stabilite prin ce 
am stabilit noi prin susŃinerea financiară a clubului, transport, amenajarea bazei, echipament, 
publicitate şi aşa mai departe. Deci trebuie să fim foarte atenŃi la aceste detalii. Repet, sunt pentru 
fotbalul hunedoarean, este un fenomen social, ar fi grozav dacă am avea mai mulŃi bani să ajutăm 
grupele de juniori şi copii, nu neapărat adulŃi, grupele de copii şi juniori, să formăm într-adevăr copii, 
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să formăm juniori, dar trebuie să vedem cum dăm banii, cadrul legal, să nu ne trezim iarăşi în 
situaŃia că peste o lună mai avem un proiect de hotărâre să anulăm şi această hotărâre.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
 „Precum observaŃi, prin această nouă hotărâre de consiliu local nu facem altceva 

decât să abrogăm vechea hotărâre de consiliu local care stabilea ca această sumă de 750.000 de 
mii de lei să fie dată pe an competiŃional, deci ceea ce am discutat cu DirecŃia economică, 
respectând legea, am revenit cu un proiect de consiliu local care spune că trebuie să dăm pe an 
fiscal, şi atunci am inclus în această sumă turul campionatului. Bine-nŃeles că am cerut celor de la 
clubul sportiv să, şi pentru aceasta este domnul Gelu Simoc în sală, să prezinte modalitatea în care 
vor fi cheltuiŃi banii proveniŃi din fondurile consiliului local, bani publici, şi dânşii în colaborare cu 
DirecŃia economică şi pe textul de lege au stabilit că din aceşti bani pot plăti doar ceea ce vedeŃi 
dumneavoastră în anexa nr. 2. În ceea ce priveşte contractul de publicitate la care faceŃi referire, 
acest contract de publicitate se încheie între societatea comercială Alis şi clubul sportiv F.C. 
Hunedoara, nu cu prezenŃa noastră. A fost discutat în cadrul unei şedinŃe de consiliu local 
anterioare când am mandatat prin votul nostru Primarul municipiului Hunedoara în calitatea de 
membru fondator, ca municipiu, în A.G.A., să voteze acel contract, atunci am purtat discuŃii pe el, 
iar în acel contract, la clauze obligatorii, S.C. Alis este obligată să plătească, faŃă de aceşti bani pe 
care îi alocăm noi, salariile sportivilor, antrenorilor, preparatori fizici, antrenori, de la centru de 
juniori, director sportiv, organizator de competiŃii, maseour, personal de coordonare şi auxiliar, tot 
ceea ce nu am fi putut plăti noi, şi nu avem voie să plătim din bani publici, şi totodată contribuŃia la 
bugetul de stat faŃă de ...plata salariilor enumerate mai sus. Deci practic noi am discutat această 
problemă într-o şedinŃă anterioară şi am şi votat acest lucru. 

În ceea ce priveşte numirea ca şi preşedinte al clubului, este preşedinte al asociaŃiei 
sportive, şi tot în cadrul aceleaşi şedinŃe am votat acest lucru, mandatându-l pe domnul primar ca 
să participe la adunarea generală a membrilor asociaŃi, şi am cerut departamentului economic să 
introducă acel articol la care făceaŃi referire, ca la sfârşitul turului anului competiŃional Consiliul 
Local al Municipiului Hunedoara, e ceea ce aŃi cerut şi dumneavoastră, să analizeze activitatea 
desfăşurată şi modul de îndeplinire a prezentului contract de susŃinere financiară, tocmai ca să nu 
se producă o scurgere de bani publici în altă direcŃie. 

Aş vrea să fac şi un amendament la această hotărâre, la art. 2, alin. 3, care sună în 
acest moment în felul următor: suma prevăzută la alin. 2, suma despre care discutăm, respectiv 
382.382 de mii de lei, este detaliată pe natura cheltuielilor, conform anexei nr. 2 care face parte 
integrantă din prezenta hotărâre, completez mai departe: schimbarea ponderii unor categorii de 
cheltuieli din anexa nr. 2, se poate face în condiŃiile încadrării în bugetul total alocat şi cu încadrarea 
cheltuielilor şi cuantumului acestora în normele legale. MulŃumesc.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Dacă îmi permiteŃi domnule preşedinte, revin într-adevăr la acest contract de 

publicitate care este forma juridică prin care se vor vira bani pentru salarii, pentru premieri, este cu 
titlu genetic. Aşa cum noi ştim care este cuantumul cheltuielilor, şi sunt clar defalcate aici, aşa cum 
noi ştim cuantumul cât o să avem pe transport, câte meciuri avem acasă, câte meciuri avem în 
deplasare, ce cheltuieli cu cazarea, cu masa şi aşa mai departe, nu putem şti care este contribuŃia 
achizitorului? Care vor fi salariile? Care este cuantumul acestor salarii? Eu ştiu că în mişcarea 
sportivă se ştie de la început care este salariul de bază al jucătorului şi apoi sistemul de premiere. 
Cât este pentru victorie acasă, cât este pentru egal acasă, sau nu ai absolut deloc, sau pentru 
deplasare. Sunt lucruri simple care pot fi cuantificate. ŞtiŃi ce? E de evitat. De ce nu se asigură 
transparenŃa? Pentru că aceasta naşte suspiciuni întotdeauna. Dacă am avea transparenŃă, nimeni 
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nu ar mai fi suspicios. Să avem un proiect de buget de la început, cu sume clare, e adevărat, el este 
un proiect, poate fi rectificat, aşa cum şi noi îl rectificăm, dar să avem sume clare stabilite.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
 „Consider că domnul consilier Titi Rusu are dreptate, şi această problemă am ridicat-o 

şi eu în cursul vechiului mandat de consilier local, şi pentru aceasta l-am chemat pe domnul Simoc 
să dea un răspuns, am solicitat şi prezenŃa domnişoarei Alina State, şi aşa şi ar trebui să facem, cu 
toate că aici comportă o discuŃie, bugetul este aprobat de A.G.A., dar o informare trebuie făcută în 
Consiliul local asupra sumei cu care vine respectivul finanŃator. Domnul Simoc cred că ar putea să 
ne spună.”   

 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Dar este important să ştim fiecare parte ce drepturi şi obligaŃii are.”  
 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
 „În momentul de faŃă considerăm că la nivelul judeŃului Hunedoara este cel mai serios 

finanŃator, şi dacă ar fi putut participa, dar ne-a anunŃat înainte de şedinŃă că nu poate veni.” 
 
Dl. Gelu Simoc:  
 „În primul rând vreau să-l asigur pe domnul consilier şi pe toŃi care sunteŃi în sală aici 

că banii nu iau alte destinaŃii aşa cum se vorbeşte că ajung la chefuri, aceia au fost bani care s-au 
plătit exact acolo unde trebuie, restul sunt numai poveşti. În ceea ce priveşte sumele care se 
cheltuie sunt undeva la nivel de salarii lunar undeva la 600, 650 de milioane de lei vechi. Aşa s-a 
plătit şi anul trecut. Anul trecut finanŃatorul care a fost Toma Silvan a plătit salarii, restul au rămas 
neplătite, 7 miliarde 200 de milioane de lei vechi, ceea ce înseamnă că pe undeva anul acesta, pe 
tur, din august până în decembrie, undeva la 3 miliarde jumate de lei vechi. Acuma situaŃia este 
foarte grea la acest club, şi trebuie să vedem, şi sunt conştient, sunt hunedoarean şi ştiu toată 
treaba, Hunedoara este un oraş sărac şi veniturile la primărie şi bugetul este mic, este greu pentru 
că trebuie să dai bani şi la spital, şi la şcoli şi la fel de fel de acŃiuni, şi este treaba dacă Ńinem sau 
nu Ńinem o echipă de fotbal. Dacă Ńinem o echipă de fotbal trebuie să alocăm nişte bani. Sunt 
comune care Ńin echipe de fotbal, este o comună, nici nu am auzit, Măciuca, are echipă în Divizia B 
şi este pe locul unu, şi o susŃine cineva. La Timişoara susŃine integral primăria toată cheltuiala, la 
Braşov 80% sunt susŃinuŃi de primărie. Este greu, Hunedoara nu are banii pe care îi are Timişoara, 
dar prin faptul că anul trecut au fost aprobaŃi, pentru campionatul trecut, printr-o hotărâre de 
consiliu, în 2010 un buget de 7 miliarde 200 de milioane de lei vechi....”  

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
 „920 de mii de roni.” 
 
Dl. Gelu Simoc:  
 „Aşa, din care nu s-au dat decât 3 miliarde 7000 de milioane de lei vechi, şi acuma 

exact cu acei 4 miliarde de lei vechi suntem datori. Suntem datori că nu am plătit transportul la firma 
de transport 400 şi ceva de milioane de lei vechi, suntem datori că nu am plătit asistenta care nu 
vine şi în campionatul trecut am pierdut un meci pentru că nu a fost asistenta, suntem datori la cei 
care fac paza şi ordinea, suntem datori la masă, suntem datori în atâtea. Dacă aveam aceşti bani, 
dacă se acordau aceşti bani care au fost aprobaŃi, nu mai aveam nici o datorie. Şi acuma, în acest 
campionat, s-au alocat nişte bani, Alina State o să susŃină salariile, primele şi impozitele. Cu banii 
care îi luăm de la primărie trebuie să ne achităm restul, aşa cum prevede şi hotărârea. Neavând 
aceşti bani nu putem să mergem mai departe. La ora actuală suntem pur şi simplu blocaŃi. Clubul 
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acesta care a fost cândva ceva, la ora actuală are telefonul blocat, internetul blocat, pe adresa mea 
de acasă se face corespondenŃa, nu avem nimic, absolut nici un fel de bani, nu avem bani să plătim 
arbitri, arbitri se plătesc acuma anticipat, se trimite, ca să nu mai dai banii înainte de meci cu 
chitanŃă, ca să nu mai fie corupŃie că în loc de 1 leu îi dai 2 lei, deci trimiŃi banii înainte la Bucureşti 
la federaŃie, îi trimite cu mandat poştal. Dă la ăia banii ăia...două săptămâni, n-au venit arbitrii...s-au 
rătăcit banii. Dacă aveam contul liber făceam un ordin de plată, dădeam banii şi ajungeau banii 
electronic. Sunt o grămadă de probleme. Eu ştiu, sunt conştient, o spun din nou, sunt greutăŃi foarte 
mari aici la Hunedoara, sunt conştient de ele, dar problema se pune mai Ńinem echipa? Noi toŃi din 
sală de aici am trăit, majoritatea, vremurile de acum 30-25 de ani când aveam o echipă de fotbal 
aici ca lumea. Majoritatea hunedorenilor au în conştiinŃă fotbalul. Aşa cum era atunci aş vrea să fie 
şi acuma. Nu se mai poate aşa. Atunci când aveam echipa acea bună nu veneam la primărie nici să 
dăm bună ziua, combinatul rezolva totul, şi banii erau atâŃia cât trebuiau. Acuma este greu, şi 
pentru unii şi pentru alŃii. Primăria, care a iniŃiat acest proiect cu echipa, o susŃine atât cât poate. N-
am găsit pe cineva în doi ani, l-am găsit pe unul Ene, a făcut ce a făcut, acuma am rămas, după un 
an, cu altul, acuma găsim altul. Mereu trebuie să găsim pe cineva care să ne ajute, şi am ajuns ca 
Hunedoara, care a avut intreprinderi şi aşa putere, să fie sponsorizată de o fabrică de pui şi de ouă, 
şi o să purtăm pe piept oul şi găina.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Cazan Florian:  
 „Vă mulŃumim domnule preşedinte. Supunem la vot amendamentul domnului 

viceprimar Dan BobouŃanu.” 
                   

Amendamentul a fost adoptat cu 15 voturi „pentru” şi o „abŃinere” ( Dan Nicolae Robert ). 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu 15 voturi „pentru” şi o „abŃinere” ( Dan Nicolae Robert ). 
Art.1-5 se aprobă cu 15 voturi „pentru” şi o „abŃinere” ( Dan Nicolae Robert ).  
Hotărârea nr.191/2012 se aprob ă cu 15 voturi „pentru”  şi o „ab Ńinere”  ( Dan 

Nicolae Robert ). 
 

 
 Domnul consilier local Dan Nicolae Robert a p ărăşit sala de şedin Ńă, numărul 
consilierilor locali prezen Ńi fiind de 15 în momentul de fa Ńă. 
 
 

La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind susŃinerea financiară din bugetul local al 
Municipiului Hunedoara a unor cheltuieli aferente Programului „Biblionet – lumea în biblioteca mea”, 
ce va fi implementat la Biblioteca Municipală Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
 În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
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Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Salut iniŃiativa pentru punerea pe ordinea de zi a acestui proiect. Mă bucur că în cele 

din urmă şi partea de cultură, şi anume biblioteca, este supusă atenŃiei noastre. Vreau doar atât să 
trag un semnal de alarmă vis-a-vis de o reŃea de calculatoare cu internet şi aşa mai departe, dar să 
ştiŃi că obiectul bibliotecii este cartea, şi vreau să obŃin susŃinerea tuturor celor implicaŃi în a plăti şi 
datoriile legate de achiziŃia de cărŃi sau eventualele achiziŃii care se vor face, pentru că la nivelul 
bibliotecii municipiului Hunedoara sunt elevi care se adresează vis-a-vis de cărŃile existente în 
această bibliotecă. Şi dacă nu ştiŃi, ei au început să primească cât mai multe lecturi acasă şi este 
bine să ne îndreptăm atenŃia şi către aceste obiecte. MulŃumesc.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.192/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcŃii 
pentru Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 
                  -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Eu vreau doar o lămurire, dat fiind faptul că una dintre problemele care afectează 

sistemul sanitar, şi anume lipsa de personal mediu sanitar şi cu studii superioare sau nu, afectează 
şi spitalul municipal Hunedoara, şi dat fiind faptul că această modificare, sau aceste modificări ale 
organigramei nu trebuie aprobate de către Ministerul SănătăŃii, l-aş ruga pe domnul consilier Muzsic 
dacă ne poate lămuri ce fel de modificări s-au adus în această organigramă, ca reprezentant în 
consiliul de administraŃie. Şi acest lucru cred că s-a discutat în consiliul de administraŃie.” 

 
Dl. Muzsic Robert:  
„Da, acest lucru s-a discutat în consiliul de administraŃie, dar nu s-a adus nici un fel 

de modificare. Ştiu că s-a înaintat către Ministerul SănătăŃii o adresă prin care s-au solicitat 
eliberarea spre concurs a unor posturi de asistentă. Deocamdată nu s-a primit nici un aviz din 
partea ministerului, se aşteaptă, iar în momentul când va veni acel aviz se va organiza concurs 
pentru posturile vacante care sunt în momentul de faŃă.”          

 
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Şi legat de liniile de gardă? Pentru că anul trecut s-au făcut eforturi foarte mari pentru 

asigurările de gardă pe secŃia de neurologie-psihiatrie, şi ştiu că vor rămâne în impas vis-a-vis de 
linia de gardă pe neurologie.” 

 
Dl. Muzsic Robert:  
„Deocamdată nu s-a făcut nici o altă modificare.”          
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Dna. Fărcaş Bianca:  
 „MulŃumesc.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.193/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a funcŃiilor 
publice din cadrul aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Hunedoara si din serviciile 
publice subordonate Consiliului Local al municipiului Hunedoara pentru anul 2013. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.194/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea criteriilor, procedurilor si atribuŃiilor 
specifice pentru numirea si eliberarea din funcŃie a administratorului public al municipiului 
Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Am mai adoptat o hotărâre în acest sens, 129/2012, din vară. Prefectura ne-a 

comunicat avizul de nelegalitate. Întrebarea este dacă în criteriile stabilite prin acest proiect de 
hotărâre au fost avute în vedere toate criticile aduse prin această adresă pe care o am în faŃă. Sunt 
câteva puncte care iarăşi sunt lăsate în suspans. Unul dintre criterii spune: are aptitudini legate de 
procesul decizional, organizare şi coordonare, de analiză şi sinteză, planificare şi acŃiune strategică. 
Cine cuantifică aceste aptitudini? Pe ce bază se cuantifică aceste aptitudini? Care este criteriul prin 
care determinăm, într-adevăr, ce aptitudini are candidatul? Printr-un simplu interviu? Prin proba 
scrisă? Cine din cadrul comisiei care va fi formată din cadrul aparatului de specialitate al primăriei 
are aptitudini de a determina dacă cineva are aptitudini decizionale, de coordonare, bla, bla, bla. Nu 
avem. Avem psiholog? Nu.” 
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Dl. Cazan Florian:  
„Doamna Kiss Monalisa de la Biroul Resurse Umane aveŃi cuvântul.”          
 

Dna. Kiss Monalisa:  
 „Proiectul de hotărâre vine în întâmpinarea tuturor celor sesizate prin adresa InstituŃiei 

Prefectului JudeŃului Hunedoara, am eliminat orice fel de prevederi discriminatorii, iar în ceea ce 
priveşte acest ultim punct de care spuneŃi dumneavoastră, comisia de concurs va stabili, într-
adevăr, subiectele de concurs, astfel încât să poată fi testată capacitatea de analiză şi sinteză a 
candidaŃilor.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Mă scuzaŃi, dar capacitatea de analiză şi sinteză nu se determină printr-o probă 

scrisă.”          
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Domnule consilier Rusu, avem psiholog practicant în cadrul aparatului de 

specialitate, şi nu unul, trei.”          
 

Dl. Rusu Constantin:  
 „Am înŃeles. Domnule secretar, din momentul în care printre condiŃiile impuse la 

concursul ce se va desfăşura, este prezentarea de către candidat a unei teze, a unei lucrări, a unui 
proiect de management, în care el îşi va exprima şi aceste aptitudini. Pentru ce mai avem nevoie de 
un criteriu distinct care este pur subiectiv? Pur subiectiv. Aceste capacităŃi se vor manifesta în acel 
proiect de management. Şi o altă întrebare care aş vrea să o pun din punct de vedere al legalităŃii, a 
Legii 215/2001. Este foarte adevărat că primarul poate delega din competenŃele sale 
administratorului public. Pe de altă parte, primarul este ordonator principal de credite. Întrebarea 
este, poate delega, în temeiul legii, primarul, pentru că am văzut că printre altelepoate să facă şi 
chestia aceasta, afirmaŃia poate delega, iar întrebarea mea este poate delega într-adevăr atribuŃii 
legate de ordonatorul principal de credite? Administratorul va deveni ordonator principal sau 
secundar de credite?” 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Delegându-i atribuŃiile poate. Nu este obligatoriu să-i delege.”          

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Ştiu că nu este obligatoriu, dar dacă i le deleagă, este legal?”          

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Chiar şi de ordonator de credite.”          

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
„Pe Legea 215/2001 da.”          

 
Dl. Cazan Florian:  
„Şi directorului economic i le poate delega.”          

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Aş vrea punctul de vedere al celor de specialitate, al directorului economic. Nu ştiu 

într-adevăr dacă legislaŃia economică care stabileşte cine este ordonator principal de credite într-o 
anumită instituŃie şi dacă se pot delega aceste atribuŃii. Eu nu ştiu.”          
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Dna. Kiss Monalisa:  
 „În art. 112, alin. 4 din Legea 215/2001 se prevede expres, poate delega calitatea de 

ordonator principal de credite.” 
 

Dl. Artean Mircea:  
„Având în vedere importanŃa care se presupune a o avea această funcŃie în cadrul 

primăriei, faptul că este de dorit ca să fie o persoană competentă în management, cred că ar fi util 
ca, criteriul care cere experienŃă în administraŃia publică de 2 ani, să aibă o experienŃă în 
administraŃia publică de cel puŃin 5 ani. Solicitarea mea este mai ales în ideea că se doreşte un 
management profesionist, să fie o desprindere de influenŃe, ca să zic aşa, de ordin politic, să fie 
strict doar manager, şi atunci vom fi mult mai apăraŃi dacă persoana care va accede la această 
funcŃie are o experineŃă mai solidă în domeniul administraŃiei publice. Aş dori să fac această 
rectificare.”         
 

Dna. Vasilescu Tatiana:  
„Şi eu vreau să fac referire la criteriul: a absolvit studii de masterat sau post 

universitare în domeniul administraŃiei publice. Cu experienŃa în administraŃia publică de 2 ani, sau 
sunt de acord cu ceea ce a spus domnul consilier Artean de 5 ani, cred că este suficientă. Studiile 
de masterat sau post universitare ar trebui să fie în domeniul marketing şi management, pentru că 
acest contract este un contract de management, este suficientă experienŃa, trebuie să fie un foarte 
bun manager. Titulatura este un contract de management încheiat cu administratorul public local, şi 
atunci am putea să, nu ştiu, să se introducă sub formă de amendament, să fie studii de masterat 
sau post universitare în domeniul marketing şi management.”          

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Dacă îmi daŃi voie, doamna consilier are dreptate DefiniŃia termenului de 

administrare în civil înseamnă punerea în valoare economică a unui patrimoniu. Ori administratorul 
asta va face, nu va coordona serviciile de specialitate din cadrul primăriei, acestea sunt atributul 
primarului în domeniul stric al administraŃiei. Discutăm de administrare economică, ori pentru asta 
nu trebuie neapărat studii de masterat în domeniul administraŃiei publice. Aş cere mai degrabă 
studii economice să fie. Asta avem nevoie, ca acel patrimomiu al primăriei care îl avem, bunuri 
mobile, imobile, mijloace fixe, mijloace circulante să fie puse în valoare cît mai bine, prin ce, prin 
contracte juridice.”          
 

Dl. Cazan Florian:  
„ÎnŃeleg că aŃi avut un amendament?”          

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Da, să fie deci, la studiile care sunt necesare, să fie studii economice.”          

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Doamnelor şi domnilor consilieri, în adresa Prefecturii ni se atrage atenŃia doar 

asupra unor criterii discriminatorii. Băgând ştiinŃe economice discriminăm, băgând 5 ani 
discriminăm, băgând nu ştiu ce discriminăm.”          

 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Domnilor consilieri, vă rog frumos. Eu vă spun ce scrie în adresa Prefecturii.”          

 
Dl. Artean Mircea:  
„Nu spune că cererea de 5 ani este o discriminare. Asta este interpretarea 

dumneavoastră.”          
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Domnule secretar, în adresa primită de la Prefectură se spune în privinŃa 

discriminării. Astfel, unul dintre criterii, este cunoscător al limbii germane, acesta da, era un criteriu 
discriminatoriu.”          
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Şi ştiinŃe economice nu este?”          

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Nu, pentru că face parte din administrarea unui bun. Vă dau un exemplu. Dacă sunt 

profesor de limbă engleză se poate prezuma că într-adevăr mă pricep la domeniul economic? Nu 
cred.”          
 

Dl. primar Viorel Arion:  
„Domnule consilier Rusu, pentru că data trecută am avut problemele pe care le-am 

avut, hotărârea pe care v-o propunem astăzi este cu consultarea directă a Prefecturii. Toate 
criteriile care au şi le-am pus noi şi au fost considerate discriminatorii, au fost eliminate. Este textul 
pe care îl agrează şi Prefectura.”          

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Am înŃeles domnule primar, dar ştiŃi că este... ”          

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Eu nu aş vrea să repetăm istoria şi să ne trimită din nou Prefectura hotărârea înapoi 

pe aceeleaşi motive, pentru că ne-am face de râs, ca şi Consiliu local.”          
 
Dl. Artean Mircea:  
„Domnule primar, eu sunt de acord cu cele spuse de dumneavoastră, dar am solicitat 

ca experienŃa în domeniul administraŃiei publice să fie de 5 ani.”          
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Pentru toate funcŃiile publice legea prevede 2 ani, pentru toate funcŃiile care există în 

primărie, 2 ani, este în lege. Nu putem să trecem peste textul de lege şi să punem noi 5.”          
 

Dl. Cazan Florian:  
„FormulaŃi amendamentul exact cum vreŃi să sune.”          

 
Dl. Artean Mircea:  
„Pentru experienŃa în domeniul administraŃiei publice să fie de minim 5 ani. Aceasta 

nu este în proiectul propriu-zis, ci în anexă.”          
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Dl. Rusu Constantin:  
„Iar amendamentul din punctul meu de vedere este la studiile de masterat sau post 

universitare în domeniul administraŃiei publice, eliminarea domeniului administraŃiei publice, şi 
introducerea, de exemplu, a studiilor de masterat sau a studiilor post universitare în domeniul 
economic, marketing, management, nu neapărat administraŃie.”          

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Deci dumneavoastră, la cealaltă liniuŃă, eliminarea domeniului administraŃiei publice.”          

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Şi înlocuirea cu studii de masterat sau a studiilor post universitare în domeniul 

economic, marketing, management, şi eliminarea ultimului punct, care este absolut subiectiv. 
Aptitudinile se reflectă în lucrare.”          

 
Doamna consilier F ărcaş Bianca a p ărăsit sala de şedin Ńă, num ărul consilierilor 

local fiind de 14 în momentul de fa Ńă. 
 

Se supune la vot amendamentul domnului consilier local Artean Mircea, experienŃă în 
domeniul administraŃiei publice locale de cel puŃin 5 ani. 

 
Amendamentul a întrunit 5 voturi „pentru” ( Vasilescu Tatiana, Rusu Constantin, 

Takacs Aranka, Artean Mircea, BucaleŃ Victor ) şi 9 voturi „împotrivă” ( Cazan Florian, BobouŃanu 
Dan, Aldea Ana Maria, Voinia Claudiu, NoghiŃă LuminiŃa, Farcaş Ladislau, Palcău Ciprian, 
Mărginean Alexandru, Muzsic Robert ). 

Amendamentul nu a fost adoptat. 
 

 
Se supune la vot amendamentul domnului consilier local Rusu Constantin, la studiile 

de masterat sau post universitare în domeniul administraŃiei publice, eliminarea domeniului 
administraŃiei publice, şi introducerea studiilor de masterat sau a studiilor post universitare în 
domeniul economic, marketing, management, precum şi eliminarea ultimului criteriu. 
 

Amendamentul a întrunit 5 voturi „pentru” ( Vasilescu Tatiana, Rusu Constantin, 
Takacs Aranka, Artean Mircea, BucaleŃ Victor ), 8 voturi „împotrivă” ( Cazan Florian, BobouŃanu 
Dan, Aldea Ana Maria, Voinia Claudiu, NoghiŃă LuminiŃa, Farcaş Ladislau, Palcău Ciprian, 
Mărginean Alexandru, Muzsic Robert ) şi o „abŃinere” ( Mărginean Alexandru ).  

Amendamentul nu a fost adoptat. 
 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 9 voturi „pentru” (Cazan Florian, BobouŃanu Dan, Aldea 

Ana Maria, Voinia Claudiu, NoghiŃă LuminiŃa, Farcaş Ladislau, Palcău Ciprian, Mărginean 
Alexandru, Muzsic Robert) şi 5 voturi „împotrivă” ( Vasilescu Tatiana, Rusu Constantin, Takacs 
Aranka, Artean Mircea, BucaleŃ Victor ). 

Art.1-3 se aprobă cu 9 voturi „pentru” (Cazan Florian, BobouŃanu Dan, Aldea Ana 
Maria, Voinia Claudiu, NoghiŃă LuminiŃa, Farcaş Ladislau, Palcău Ciprian, Mărginean Alexandru, 
Muzsic Robert) şi 5 voturi „împotrivă” ( Vasilescu Tatiana, Rusu Constantin, Takacs Aranka, Artean 
Mircea, BucaleŃ Victor ). 
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Hotărârea nr.195/2012 se aprob ă cu 9 voturi „pentru”  (Cazan Florian, Bobou Ńanu 
Dan, Aldea Ana Maria, Voinia Claudiu, Noghi Ńă Lumini Ńa, Farcaş Ladislau, Palc ău Ciprian, 
Mărginean Alexandru, Muzsic Robert) şi 5 voturi „împotriv ă” ( Vasilescu Tatiana, Rusu 
Constantin, Takacs Aranka, Artean Mircea, Bucale Ń Victor ). 
 

La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice - 
organigrama, a numărului de personal şi a statului de funcŃii a SC ECO SID SRL Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.196/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 
funcŃionare, precum şi a Regulamentului de ordine interioară ale Căminului pentru Persoane 
Vârstnice Hunedoara.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.197/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de autorizare a 
agenŃilor economici pe raza municipiului Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
 
Doamna consilier F ărcaş Bianca a revenit în sala de şedin Ńă, numărul 

consilierilor local fiind de 15 în momentul de fa Ńă. 
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Hotărârea nr.198/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind stabilirea şi sancŃionarea unor contravenŃii pe 
raza administrativ teritorială a municipiului Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Este o iniŃiativă care trebuie într-adevăr salutată, trebuia de mult. Ca să sancŃionezi 

ceva trebuie să ai cadrul legal. Sunt cazuri în care doar sancŃiunea disciplinează şi civilizează. 
Important este ca după ce adoptăm această hotărâre sistemul sancŃionator să funcŃioneze, de 
constatare şi de sancŃiune.” 

 
Dl. Mărginean Alexandru:  
„Am câteva observaŃii. Ceea ce spunea domnul consilier Rusu este foarte frumos. La 

art. 3, pct. d), colectarea neautorizată de deşeuri şi resturi menajere, aceştia sunt homeless-ii. Nu 
ştiu cum o să îi amendăm pentru că ei nu au bani. Hrănirea animalelor fără stăpân pe domeniul 
public îi hrănesc băbuŃele care la colŃul blocului duc gunoiul pentru că le este teamă. Dacă a trecut 
cu gunoiul şi nu le-a dat sare la ei. La Art. 7, la pct. i), am un amendament, practicarea jocurilor 
sportive sau distractive în afara locurilor special amenajate. Amendament, să creăm locuri de joacă 
pentru copii. La art. 8, pct. 3) şi 4) aici revine la câinii comunitari şi e perfect. Dacă ne scăpăm de 
câinii comunitari, e clar că nu mai avem nici cine să-i hrănească şi cu asta basta. ObservaŃie la art. 
9, pct. h), asta este mai subtilă, afişarea de afişe şi reclame şi anunŃuri pe pereŃi şi pe stâlpi. Vine 
campania electorală şi o să vedem atunci. Şi ultimul punct, se interzice cântatul, cerşitul, 
provocarea de scandal, ori adresarea de cuvinte injurioase la adresa călătorilor. Asta este vorba 
despre mijloacele de transport. Amendament, în tot domeniul public, pentru toŃi cetăŃenii. Nu este 
cazul să limităm totul la transport. Cei care cerşesc, provoacă scandaluri, adresează cuvinte 
injurioase pe domeniul public. Vă mulŃumesc.”          

 
Dl. Cazan Florian:  
 „Domnule director executiv al DirecŃiei PoliŃia Locală Hunedoara aveŃi cuvântul.” 
 

Dl. Furca Tiberiu:  
„Dacă îmi permiteŃi, am să încerc, pe cât am reŃinut din ceea ce aŃi spun fiecare dintre 

domnii consilieri, să vă răspund. În primul rând, această propunere de hotărâre de consiliu vine ca o 
nouă modificare a fostei hotărâri a consiliului local nr. 66/2008. Ea avusese deja până în prezent 
încă două modificări. După cum ştiŃi, hotărârile de consiliu nu pot...,în special pentru instanŃe, este 
deranjant când aplici o sancŃiune contravenŃională la o modificare a unei foste hotărâri de consiliu 
local. Pentru a evita toate aceste probleme, şi ca urmare a unor modificări legislative apărute în 
ultima perioadă, am procedat la extragerea din fosta hotărâre de consiliu local nr. 66/2008 a unor 
prevederi care au devenit caduce, sau pur şi simplu introducerea acelor fapte care sunt deranjante 
pentru cetăŃenii localităŃii noastre. Legea nr. 61/1991 face referire la faptele de deranjare a ordinii şi 
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liniştii publice care se petrec pe domeniul public sau în locurile publice. Dacă veŃi vedea capitolul cu 
mijloacele de transport, se referă efectiv la transportul local pe raza municipiului Hunedoara. Deci 
pentru ceea ce se întâmplă pe domeniul public avem Legea nr. 61/1991. Faptele celelalte din 
capitolul, dacă bine reŃin, se referă efectiv la ceea ce se întâmplă în mijloacele de transport local. În 
rest, dacă dumneavoastră veŃi considera că este prea mult să sancŃionezi o persoană care, eu ştiu, 
hrăneşte pe domeniul public, dar sunt zeci de reclamaŃii, şi pe site-ul primăriei, şi telefonic, pentru 
oameni care hrănesc animale pe domeniu public. După cum bine ştiŃi, un animal hrănit pe domeniul 
public, un câine, el devine posesiv pentru zona respectivă, el simte nevoia să apere şi să protejeze 
acea zonă, iar faŃă de persoanele străine de zonă şi care nu sunt cunoscute de animal, devin 
agresive, cu toată sterilizarea şi aşa mai departe. Cred, aşa cum a spus şi domnul consilier 
Mărginean, că necesar ar fi, pe cât se va putea, ca acestea să se ridice, mă rog, măsurile prevăzute 
de lege, mai mult nu se poate face, ridicare, sterilizare, şi probabil că în timp se vor împuŃina. 

Faptele celălalte, v-am spus, au încercat să aducă în cadrul legal actual fosta 
hotărâre de consiliu local care prevedea sancŃionarea unor fapte pe raza administrativ-teritorială a 
municipiului Hunedoara. A fost hotărârea consiliului local nr. 48/2003, în continuare în 2008 a fost 
hotărârea nr. 66, şi am venit cu o mică înbunătăŃire a acestui proiect de hotărâre de consiliu, deci o 
nouă hotărâre de consiliu care pune de acord cu legislaŃia, mai uşor de practicat. Bine-nŃeles, 
competenŃe avem noi, PoliŃia Locală a municipiului Hunedoara, PoliŃia Română, Jandarmeria 
Română, şi veŃi găsi competenŃele în fiecare, la sfârşitul proiectului de hotărâre.” 
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Dar este important ca cei care se sancŃionează să fie şi daŃi în debit, pentru 

recuperarea sumelor respective, pentru că, de fapt, lacunele aici sunt, şi numai în municipiul nostru, 
peste tot. Se sancŃionează, dar darea în debit, recuperarea efectivă. Atâta vreme cât nu avem 
exemple de disciplină, să dăm cinci exemple de genul acesta, să mergem până la capăt. Executare 
silită. De abea atunci lumea se va trezi la realitate. Dacă ştim că rămânem la simplul stadiu 
sancŃionator, nu sunt daŃi în debit, nu sunt executaŃi, nu se va întâmpla absolut nimic.”          

 
Dl. Furca Tiberiu:  
 „Domnule consilier Rusu, dacă îmi permiteŃi, şi domnul primar şi domnul viceprimar 

cunosc foarte bine procedura. SancŃiunile noi le comunicăm la Birou Impozite şi taxe locale 
executări silite în termen de 30 de zile, urmează procedura stabilită de Codul fiscal, Codul de 
procedură fiscală, înştiinŃare, toată procedura. În situaŃia în care se dovedeşte că o persoană este 
insolvabilă, nu are nici o sursă de venit, nu are nici un bun, ele rămân în debit, şi după câte cunosc 
eu, pentru că nu sunt de specialitate, după 5 ani, conform Codului fiscal, se prescriu. Poate greşesc 
dar nu cred, că pentru mulŃi am iniŃiat procedura de transformare a acestor sume din amenzi în 
muncă în folosul comunităŃii, dar există o prevedere legală care spune că nu poate fi transformată 
în muncă în folosul comunităŃii decât dacă actul normativ de sancŃionare are prevederi ca sancŃiune 
alternativă munca în folosul comunităŃii, şi la instanŃe ni s-au respins acelea în care am cerut 
transformarea amenzilor în muncă în folosul comunităŃii.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Rusu Constantin:  
„ŞtiŃi cum este, aici sunt situaŃiile de excepŃie, cerşetorie şi aşa mai departe. Dar dacă 

dai de mâncare la câini, sancŃionează-i pe doi, trei, şi execută-i. Nu o să-i mai dea.”          
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Dl. Furca Tiberiu:  
„Aceasta chiar este o prevedere nouă.”          

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Acuma domnule consilier Rusu, o discuŃie, aŃi fost şi judecător, nu?”          

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Printre altele.”          

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nu aŃi înlocuit niciodată amenda cu avertismentul? Sau nu le-aŃi admis contestaŃiile?”          

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Foarte multe instanŃe înlocuiesc. Nu desfiinŃează, numai înlocuiesc amenda cu 

avertismentul.”          
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Domnule secretar, eu am spus în situaŃia în care sancŃiunea dictată de agentul 

constatator rămâne în picioare. Să meargă până la capăt cu executarea.”          
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Pentru domnul consilier Mărginean, acest amendament cu crearea de locuri de joacă 

nu poate fi introdus într-o hotărâre de stabilire şi sancŃionare a contravenŃiilor.”          
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-28 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.199/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unui 
spaŃiu, proprietate publică a municipiului Hunedoara, situat în Complexul Comercial Dunărea 
Hunedoara.                     
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
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Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal 
de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena – preşedinte; 
2. Radu Carolina – secretar; 
3. Babos Aranka – membru; 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela – membru; 
5. Muzsic Robert Eugen – membru. 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice a spaŃiului nr.4 parter, comercializare peşte şi produse din 
peşte, în suprafaŃă de 17.33 mp situat în Complexul Comercial Dunărea din Municipiul Hunedoara, 
str. Mihai Viteazu, nr.7A, a constatat următoarele: 
 
-  Pascaru Amalia – director Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi Oboarelor  
                              - preşedinte 15 voturi “pentru”   
-  Bălăcescu Amalia Viola – inspector PoliŃia Locală – membru 15 voturi “pentru”   
-  Ponta Cristina – inspector Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru 15 voturi “pentru”   
- Macovei Anca – consilier juridic Serviciul AdministraŃie Publică Locală, Juridic, Contencios, 
Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru 15 voturi “pentru”                             
- Muntean Ioan – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii – 
membru 15 voturi “pentru”   
 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice a 
spaŃiului nr.4 parter, comercializare peşte şi produse din peşte, în suprafaŃă de 17.33 mp situat în 
Complexul Comercial Dunărea din Municipiul Hunedoara, str. Mihai Viteazu, nr.7A,  este următoarea: 
 
     - Pascaru Amalia – director Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi                                                                      

Oboarelor – preşedinte 
     -   Bălăcescu Amalia Viola - inspector PoliŃia Locală – membru; 
      -  Ponta Cristina – inspector Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru; 
      - Macovei Anca – consilier juridic Serviciul AdministraŃie Publică Locală, Juridic, Contencios, 

Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru; 
      - Muntean Ioan – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii – 

membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice a spaŃiului nr.4 parter, comercializare 
peşte şi produse din peşte, în suprafaŃă de 17.33 mp situat în Complexul Comercial Dunărea din 
Municipiul Hunedoara, str. Mihai Viteazu, nr.7A, a constatat următoarele: 
 
  Palaghiu Doina – inspector de specialitate Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi 

Oboarelor – preşedinte 15 voturi “pentru”   
 Tătaru Olga - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial – membru 15 voturi “pentru”   
 Drămnesc Cornelia – inspector Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru 15 voturi “pentru”   
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 Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie Publică Locală, Juridic, Contencios,     
 Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru 15 voturi “pentru”   
Dragotă Iosif – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii – membru  

15 voturi “pentru”   
 
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezerv ă ai comisiei  în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaŃiei publice a spaŃiului nr.4 parter, comercializare peşte şi produse din peşte, în 
suprafaŃă de 17.33 mp situat în Complexul Comercial Dunărea din Municipiul Hunedoara, str. Mihai 
Viteazu, nr.7A, sunt următorii: 

 
 

    -  Palaghiu Doina – inspector de specialitate Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi 
Oboarelor –  preşedinte; 

   -   Tătaru Olga - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial – membru; 
   -   Drămnesc Cornelia – inspector Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru; 
   -  Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie Publică Locală, Juridic, Contencios, 

Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru; 
   - Dragotă Iosif – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii – 
membru. 

Art.5-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.200/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unui 
teren în suprafaŃă de 16,0 mp, înregistrat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat pe 
platou -  p-Ńa Obor (lângă magazinul Agro Company),  în vederea amplasării unei RULOTE TIP 
FAST FOOD. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal 
de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena – preşedinte; 
2. Radu Carolina – secretar; 
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3. Babos Aranka – membru; 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela – membru; 
5. Muzsic Robert Eugen – membru. 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice a unui teren în suprafaŃă de 16,0 mp, înregistrat în 
domeniul public al municipiului Hunedoara, situat pe platou - p-Ńa Obor (lângă magazinul Agro 
Company), în vederea amplasării unei RULOTE TIP FAST FOOD, a constatat următoarele: 
         
        -  Viorel Arion – primar – preşedinte 15 voturi “pentru”;                                         
        - Popa Aurelia - Anişoara – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru 15 voturi 
“pentru”;                     
        - Harănguş Angela – consilier superior Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, 
concesiuni, închirieri, disciplină contractuală – membru 15 voturi “pentru”;                                               
        -  Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C. – membru 15 voturi “pentru”;                     
        -  Laslău Militon DănuŃ – inspector asistent - Biroul Impozite şi Taxe locale, Executări silite -   
                                          membru 15 voturi “pentru”.                      

 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei 

publice pentru închirierea terenului menŃionat mai sus, este următoarea: 
                      
                      -  Viorel Arion – primar – preşedinte;                     
                      -  Popa Aurelia - Anişoara  – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru; 
                      -  Harănguş Angela – consilier superior Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane  
                                                     juridice, concesiuni, închirieri, disciplină contractuală – membru; 
                     -  Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C. - membru. 
                      - Laslău Militon DănuŃ – inspector asistent - Biroul Impozite şi Taxe locale, Executări  
                                                           silite – membru.  

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea terenului menŃionat 
mai sus, a constatat următoarele: 

 
    -  BobouŃanu Dan – viceprimar – preşedinte de rezervă 15 voturi “pentru”; 
   -  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă 

15 voturi “pentru”; 
   - Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic, contencios – 

membru rezervă 15 voturi “pentru”; 
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezerv ă ai comisiei  în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea terenului menŃionat mai sus, sunt următorii: 
 
  -  BobouŃanu Dan – viceprimar – preşedinte de rezervă;  
  -  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă; 
  - Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic, contencios – 
membru rezervă. 

Art.4-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.201/2012 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind stabilirea criteriilor în baza cărora se 
repartizează locuinŃele convenabile, cu chirie din fondul locativ de stat, precum şi actele necesare 
pentru depunerea dosarului de locuinŃă convenabilă. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.202/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind stabilirea criteriilor în baza cărora se 
repartizează locuinŃele sociale, cu chirie din fondul locativ de stat, precum şi actele necesare pentru 
depunerea dosarului de locuinŃă socială. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.203/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului Local al 
Municipiului   Hunedoara în Adunarea Generală a AsociaŃiei de Dezvoltare Intercomunitară “Sistem 
Integrat de Gestionare a Deşeurilor - JudeŃul Hunedoara”. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.204/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 25 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri, aflate în 
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proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
proprietatea privată a actualilor deŃinători ai construcŃiilor. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.205/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 26 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre pentru aprobarea Actului constitutiv al S.C. „PARC 
INDUSTRIAL” S.R.L., precum şi acordarea unui mandat special împuternicitului Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AcŃionarilor la S.C. „PARC INDUSTRIAL” S.R.L. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Muzsic Robert:  
„Un amendament. În urma analizării documentelor pentru şedinŃă, vreau să fac 

următorul amendament la proiectul de hotărâre pentru aprobarea Actului constitutiv al S.C. „PARC 
INDUSTRIAL” S.R.L., precum şi acordarea unui mandat special împuternicitului Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AcŃionarilor la S.C. „PARC INDUSTRIAL” S.R.L., şi 
anume, în actul constitutive, anexă la acordul convenit la Prcul industrial, atât la art.19 cât şi la art. 
33 apar literele a) şi b), ceea ce este cu siguranŃă o greşeală de redactare. Aceasta trebuie să se 
regăsească doar la art.33, pentru că altfel art.19 nu are înŃeles. Pentru a putea presta cursuri de 
formare profesională în vederea autorizării acestora, AgenŃia de prestaŃii sociale unde ne-am 
interest, este obligatoriu ca în obiectul de activitate, a se vedea art.2 şi art.7, a Parcului Industrial, 
să fie înscris şi codul C.A.E.N. 8559, alte forme de învăŃământ, pentru că, dacă nu, se anulează un 
articol pe celălalt. A fost o greşeală de redactare, şi am venit cu acest amendament pentru a putea 
fi recorectat. Vă rugăm ca forma finală a actului constitutiv să fie redactată Ńinând cont de cele mai 
sus menŃionate.”          
 

Se supune la vot amendamentul domnului consilier Muzsic Robert, care se aprobă în 
unanimitate. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.206/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 27 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii, prin licitaŃie publică, a 
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unei suprafeŃe de 1mp situat în incinta Primăriei Municipiului Hunedoara, aflat în domeniul public al 
municipiului Hunedoara, în vederea instalării unui ATM. 
                 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
„Vreau să întreb, în momentul actual, salariaŃii primăriei unde au cardurile? La ce 

bancă au cardurile?”          
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„La toate băncile posibile.”          

 
Dna. Fărcaş Bianca:  
„Şi salariile se virează pe toate cardurile posibile? Şi atunci de ce nu se instalează 

bancomate de la toate?”          
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Nu au cerut. Nu au solicitat. Şi în plus de asta, sunt solicitări ale cetăŃenilor care nu 

pot plăti on-line.”          
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal 
de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena – preşedinte; 
2. Radu Carolina – secretar; 
3. Babos Aranka – membru; 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela – membru; 
5. Muzsic Robert Eugen – membru. 
 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice a unei suprafeŃe de 1 mp, situată în incinta Primăriei 
Municipiului Hunedoara, aflată în domeniul public al Municipiului Hunedoara, în vederea instalării 
unui ATM, a constatat următoarele: 



33 
 

 -      Arion Viorel – primar –  preşedinte 15 voturi “pentru”;           
 -   Popa Aurelia - Anişoara  – şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru 15 voturi 
“pentru”; 
-  Haranguş Angela – consilier superior Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, 
concesiuni, închirieri, disciplină contractuală – membru 15 voturi “pentru”; 
-     Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C. – membru 15 voturi “pentru”; 
-     Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic, contencios  
                               – membru 15 voturi “pentru”; 
                      

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei 
publice pentru închirierea terenului menŃionat mai sus, este următoarea: 
 
-      Arion Viorel – primar – preşedinte;            
 -     Popa Aurelia- Anişoara – şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru; 
-  Haranguş Angela – consilier superior Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, 
concesiuni, închirieri, disciplină contractuală – membru; 
 -     Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C. – membru; 
-   Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic, contencios – 
membru. 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea terenului menŃionat 
mai sus, a constatat următoarele: 

 
-  BobouŃanu Dan – Viceprimar – preşedinte de rezervă 15 voturi “pentru”; 
- Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă 

15 voturi “pentru”; 
-  Laslău Militon DănuŃ  – inspector asistent Birou impozite şi taxe locale, executări silite   
                                       – membru de rezervă 15 voturi “pentru”; 
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezerv ă ai comisiei  în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea terenului menŃionat mai sus, sunt următorii: 
 
-  BobouŃanu Dan – Viceprimar – preşedinte de rezervă; 
-  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice  
                                  – membru de rezervă; 
-  Laslău Militon DănuŃ  –  inspector asistent Birou impozite şi taxe locale, executări silite   
                                       – membru de rezervă. 

Art.4-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.207/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 28 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre   privind aprobarea reglementărilor pentru realizarea  
unor intervenŃii ce se execută la faŃadele blocurilor de locuit din municipiul Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
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În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„O singură întrebare. Ce facem cu lucrările existente deja executate? Actul acesta 

normativ nu poate retroactiva.”          
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„De o săptămână de zile tot personalul de la Biroul urbanism este pe teren, facem 

inventarierea tuturor lucrărilor. În câteva zile o să avem inventarul şi o să vi-l prezentăm în 
următoarea şedinŃă.”          

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Am ajuns un oraş atât de pestriŃ încât parcă e curcubeu.”          

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„Vreau să mulŃumesc şi eu că în sfârşit s-a luat o decizie, s-a făcut un proiect de 

hotărâre în sensul acesta, pentru că am făcut atâtea intervenŃii pe mandatul trecut, şi mă bucur că 
în sfârşit s-a făcut. MulŃumesc.”          

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.208/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
PAUZĂ 30 de minute. 

 
 

La punctul 29 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local nr.2/2012 privind aprobarea utilizării excedentului anual al bugetului local pe anul 2011. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.209/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 30 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru modificarea si completarea Hotărârii Consiliului 
Local nr.31/2012  privind aprobarea utilizării excedentului anual al bugetului local pe anul 2011 cu 
modificările și completările ulterioare.                    
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                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.210/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 31 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unui 
spaŃiu, proprietate publică a municipiului Hunedoara, situat în Complexul Comercial Dunărea 
Hunedoara 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal 
de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena – preşedinte; 
2. Radu Carolina – secretar; 
3. Babos Aranka – membru; 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela – membru; 
5. Muzsic Robert Eugen – membru. 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice a spaŃiului nr.7A parter, comercializare produse naturiste, 
în suprafaŃă de 30.50 mp situat în Complexul Comercial Dunărea din Municipiul Hunedoara, str. 
Mihai Viteazu, nr.7A, a constatat următoarele: 
 
-   Pascaru Amalia – director Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi Oboarelor  
                              – preşedinte 15 voturi “pentru”   
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-   Bălăcescu Amalia Viola – inspector PoliŃia Locală – membru 15 voturi “pentru”   
-   Ponta Cristina – inspector Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru 15voturi “pentru”   
- Macovei Anca – consilier juridic Serviciul AdministraŃie Publică Locală, Juridic, Contencios, 
Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru 15 voturi “pentru”                      
- Muntean Ioan – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii – 
membru 15 voturi “pentru”   
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei 
publice a spaŃiului nr.7A parter, comercializare produse naturiste, în suprafaŃă de 30.50 mp situat în 
Complexul Comercial Dunărea din Municipiul Hunedoara, str. Mihai Viteazu, nr.7A,  este 
următoarea: 
 
     - Pascaru Amalia – director Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi                                                         

Oboarelor – preşedinte 
     -    Bălăcescu Amalia Viola – inspector PoliŃia Locală – membru; 
      -   Ponta Cristina – inspector Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru; 
      -  Macovei Anca – consilier juridic Serviciul AdministraŃie Publică Locală, Juridic, Contencios, 

Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru; 
      -  Muntean Ioan – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii – 

membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice a spaŃiului nr.7A parter, 
comercializare produse naturiste, în suprafaŃă de 30.50 mp situat în Complexul Comercial Dunărea 
din Municipiul Hunedoara, str. Mihai Viteazu, nr.7A, a constatat următoarele: 
 
  Palaghiu Doina – inspector de specialitate Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi 

Oboarelor – preşedinte 15 voturi “pentru”   
 Tătaru Olga - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial – membru 15voturi “pentru”   
 Drămnesc Cornelia – inspector Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru 15voturi “pentru”   
 Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie Publică Locală, Juridic, Contencios,    
Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru 15 voturi “pentru”   
 Dragotă Iosif – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului – membru  15 voturi “pentru”   

 
În urma acestor rezultate, membrii de rezerv ă ai comisiei  în vederea organizării şi 

desfăşurării licitaŃiei publice a spaŃiului nr.7A parter, comercializare produse naturiste, în suprafaŃă 
de 30.50 mp situat în Complexul Comercial Dunărea din Municipiul Hunedoara, str. Mihai Viteazu, 
nr.7A,, sunt următorii: 
 
   -  Palaghiu Doina – inspector de specialitate Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi 

Oboarelor - preşedinte 
   -  Tătaru Olga - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial – membru; 
   -  Drămnesc Cornelia – inspector Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru; 
   - Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie Publică Locală, Juridic, Contencios, 

Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru; 
   - Dragotă Iosif – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului – membru. 
 

Art.5-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.211/2012 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 32 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii,  prin licitaŃie publică, a 
imobilului situat  în municipiul Hunedoara, str. Nicolae Bălcescu nr.1, aflat în domeniul privat al 
Municipiului Hunedoara, înscris în CF nr. 60026, nr. cadastral 2568- C1-U8, în suprafaŃă utilă de 60 
mp şi 38,8 mp cote părŃi comune. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal 
de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena – preşedinte; 
2. Radu Carolina – secretar; 
3. Babos Aranka – membru; 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela – membru; 
5. Muzsic Robert Eugen – membru. 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice a imobilului situat  în municipiul Hunedoara, str. Nicolae 
Bălcescu nr.1, aflat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara, înscris în CF nr. 60026, nr. 
cadastral 2568- C1-U8, în suprafaŃă utilă de 60 mp şi 38,8 mp cote părŃi comune, a constatat 
următoarele: 
 
-  Viorel Arion – Primar – preşedinte 15 voturi “pentru”   
-  Hărănguş Angela – consilier superior Birou Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, concesiuni,  
                                     închirieri, disciplină contractuală membru 15 voturi “pentru”   
-  Popa Aurelia – Anişoara – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru 15voturi “pentru”   
- Gherghina Horia – inspector specialitate Birou Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în 
ConstrucŃii şi Cadastru – membru 15 voturi “pentru”   
 - Preda Camelia – consilier juridic DirecŃia de AsistenŃă Socială 15 voturi “pentru”   
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei 
licitaŃiei publice a imobilului situat  în municipiul Hunedoara, str. Nicolae Bălcescu nr.1, aflat în 
domeniul privat al Municipiului Hunedoara, înscris în CF nr. 60026, nr. cadastral 2568- C1-U8, în 
suprafaŃă utilă de 60 mp şi 38,8 mp cote părŃi comune,  este următoarea: 
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-  Viorel Arion – Primar – preşedinte; 
-  Hărănguş Angela – consilier superior Birou Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, concesiuni,  
                                     închirieri, disciplină contractuală membru; 
-  Popa Aurelia – Anişoara – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru; 
- Gherghina Horia – inspector specialitate Birou Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în 
ConstrucŃii şi Cadastru – membru; 
-  Preda Camelia – consilier juridic DirecŃia de AsistenŃă Socială. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice a imobilului situat  în municipiul 
Hunedoara, str. Nicolae Bălcescu nr.1, aflat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara, înscris în 
CF nr. 60026, nr. cadastral 2568- C1-U8, în suprafaŃă utilă de 60 mp şi 38,8 mp cote părŃi comune, 
a constatat următoarele: 
 
-   BobouŃanu Dan – Viceprimar – preşedinte de rezervă 15 voturi “pentru”   
-   Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice 
                                         – membru rezervă 15 voturi “pentru”   
- Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic, contencios – 
membru rezervă 15 voturi “pentru”   
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezerv ă ai comisiei  în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaŃiei publice  a imobilului situat  în municipiul Hunedoara, str. Nicolae Bălcescu nr.1, 
aflat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara, înscris în CF nr. 60026, nr. cadastral 2568- C1-
U8, în suprafaŃă utilă de 60 mp şi 38,8 mp cote părŃi comune, sunt următorii: 
 
-   BobouŃanu Dan – Viceprimar – preşedinte de rezervă;  
-   Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă; 
- Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic, contencios – 
membru rezervă. 

Art.6-8 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.212/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 33 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pe clădiri, 
pentru imobilul situat în municipiul Hunedoara, str.Cerbului, nr.12, bl.A1, Ap.4, proprietatea  
AsociaŃiei  Nevăzătorilor  din  România, Filiala   interjudeŃeană Alba-Hunedoara. 

- d-lui BobouŃanu Dan care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.213/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 34 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Municipiului Hunedoara cu 
JudeŃul Hunedoara prin Consiliul JudeŃean Hunedoara şi Municipiul Deva prin Consiliul Local al 
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Municipiului Deva, în vederea realizării unui sistem de transport public de călători curat şi eficient, 
prin promovarea Proiectului de interes public “Linie verde de trolebuz între municipiile Hunedoara şi 
Deva “Green Line HD”. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.214/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 35 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 01.10.2012 – 30.11.2012. 

-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Bucale Ń Victor:  
„Propun ca şi preşedinte de şedinŃă pentru perioada 01.10.2012 – 30.11.2012 pe 

doamna consilier Fărcaş Bianca.”          
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.215/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
La punctul 36 al ordinii de zi – Diverse. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
 „Vreau doar să vă fac o informare. Avem o solicitare din partea AsociaŃiei Dreptate. O 

să intre în următoarea şedinŃă pe ordinea de zi, fiind vorba despre solicitarea acestei asociaŃii 
pentru Galeria de artă. O să îl rof pe domnul Golomboş să ne spună două vorbe.” 

 
Dl. Golombo ş Tiberiu:  
 „Noi organizăm de 5 ani Săptămâna Îngerilor în municipiul Hunedoara, de două ori 

am făcut chiar în această locaŃie. Acuma domnul primar a spus să o trecem prin consiliul ca să fiŃi şi 
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dumneavoastră informaŃi de această manifestare culturală, şi vă solicităm să ne acordaŃi sala de 
acolo, pentru că nu există în municipiul Hunedoara nici o sală de spectacol. Casa de Cultură, după 
cum ştiŃi, nu este disponibilă, Clubul Siderurgistul nu mai aparŃine oraşului, la Constructorul nu mai 
există sală, deci practic este singura sală în care să ne putem manifesta şi noi cultura. Şi am 
solicitat de asemenea şi sonorizarea de la Casa de Cultură, care este disponibilă. MulŃumim.” 

 
Dna. Noghi Ńă Lumini Ńa: 
 „Eu am două probleme. Una, m-ar interesa, şi aşa cum ştiŃi, eu provin din Pestiş, şi 

reprezint, să zic aşa, o mică parte din Pestiş care aparŃine de municipiul Hunedoara, am fost 
întrebată de stadiul canalizării în Pestişul Mare.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
 „Da, sunt pe fondurile de coeziune care încep la anul, inclusiv Valea Banilor este 

prinsă.”   
 
Dna. Noghi Ńă Lumini Ńa: 
 „MulŃumesc frumos. Şi a doua problemă, am vrea să vedem cum putem face vis-a-vis 

de strângerea câinilor vagabonzi. Am văzut, în cartierul unde locuiesc, că venind echipa, băieŃii, cu 
cei au ei, cu laŃuri, se chinuie să-i prindă, oamenii, locatarii iubitori de câini aproape că i-au agresat, 
au început să se certe, părerea mea este, nu ştiu, dacă se poate să fie însoŃiŃi de PoliŃia Locală. E 
aşa un mic război între ei, singuri nu cred că fac faŃă. BăieŃii sunt tineri, deabea se chinuie să îi 
prindă, decum să se mai certe cu oamenii.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
 „Le-am pus la dispoziŃie şi posibilitatea de a merge cu PoliŃia Locală, dacă solicită.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Domnule primar, există cadrul legal. Curtea Europeană s-a pronunŃat, de fapt a lăsat 

decizia în curtea unităŃilor administrativ-teritoriale, în fiecare Ńară. Şi avem două posibilităŃi, 
eutanasierea, sau prinderea lor pentru sterilizare. IertaŃi-mă, dar soluŃia aceasta sterilizarea, chiar 
nu, am câini acasă, sunt sterilizaŃi şi li se dă din nou drumul pe stradă, tot pe străzi ajung.” 
 
 Dl. Cazan Florian:  
  „Şi toaletaŃi. E soluŃia cea mai scumpă şi cea mai proastă.” 
 

 Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Odată duşi la sterilizare, deabea trei sferturi se mai întorc pe stradă.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  

  „Circul foarte mult cu bicicleta, şi parcă se înmulŃesc pe zi ce trece.” 
 

 Dl. viceprimar:  
  „Sunt aduşi dintr-o parte în alta.” 
  

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dna. Fărcaş Bianca:  
  „Eu am o întrebare foarte scurtă şi care mi-a fost adresată în nenumărate rânduri. Ce 
se întâmplă cu gurile de canal care sunt deasuprea asfaltului sau sub nivelul asfaltului? Sunt 
porŃiuni de drum în care pur şi simplu nu le poŃi ocoli.” 
 
 Dl. Rusu Constantin:  
  „Faci slalom.”  
 
 Dl. Bucale Ń Victor:  
  „Să avem răbdare până se reabilitează.” 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
  „Le-am marcat cu var. Altă soluŃie mai ieftină decât aceasta nu am găsit.” 
 
 Dl. Rusu Constantin:  
  „Noaptea nu se văd.”  
 
 Dl. Bucale Ń Victor:  
  „La podul de la Pestiş, am ridicat problema şi acum vreo două şedinŃe, denivelările 
sunt foarte mari acolo.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  

 „Cei de la firma Strabac şi-au luat angajamentul că vor băga podul în reparaŃie 
capitală.”  
 
 Dl. Bucale Ń Victor:  
  „Eu vreau să-l radă, să-l niveleze, pentru că deja nu se mai poate circula. Cine are 
maşină mică ştie.” 
 

Dl. Muzsic Robert:  
  „AŃi observat că sunt şi probleme de structură deja la pod. DistanŃa este prea mare. 
Au fost şi două accidente deja acolo. Eu vream să ridic două probleme. Am fost întrebat de cei care 
locuiesc pe străzile care încă nu au fost trecute în programul de reabilitare a asfaltului. Vream să vă 
întreb pe acele străzi ce se poate face? Pentru că sunt străzile dintre blocuri, unde deja s-au tot 
adâncit gropile,şi oamenii, mergând pe zona unde sunt eu, am fost întrebat, domnule dar ce facem 
cu gropile care s-au făcut şi noi nu suntem prinşi deocamdată, doar peste un an, un an jumătate ne 
vine şi nouă rândul să se asfalteze. Ne gândim că vine iarna, şi vă daŃi seama că este o problemă. 
Să găsim o soluŃie, să vedem cum am putea să, mă rog, să le asfaltăm un pic, măcar să iasă din 
iarnă, să le plombăm măcar. 

Şi a doua problemă, aş vrea să o ridic legat de o problemă care ne interesează pe toŃi, 
ca şi Consiliu local zic eu, ştiŃi foarte bine că la ArcelorMittal se face iarăşi o disponibilizare masivă 
de personal, şi noi tot am Ńinut spate acestei privatizări şi acestui Mittal. Vreau să întreb ce întreb ce 
datorii are Mittal-ul faŃă de administraŃia locală, ce se face pentru a se recupera aceste datorii, şi 
cum am putea noi să intervenim, pentru că nu trebuie să fim nepăsători la ceea ce se întâmplă la 
Mittal. O să ajungem cu 350 de angajaŃi pe Mittal, şi vreau să vă spun că am purtat o discuŃie şi cu 
cei de la sindicat, sunt foarte hotărâŃi, au şi făcut, dacă aŃi citi în presă, au şi fost nişte ieşiri în media 
şi pe televiziune, şi sunt hotărâŃi să facă tot felul de acŃiuni. Am zis că şi noi este bine ca şi Consiliu 
local să ne implicăm, pentru că este vorba despre cetăŃenii municipiului Hunedoara, oamenii noştri, 
să găsim o soluŃie. Ei doresc să închidă până anul viitopr combinatul, şi noi nu putem să fim 
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nepăsători la acest lucru. Este vorba despre o societate privată, sunt de acord, dar noi, ca şi 
Consiliu local, avem datoria să ne implicăm cumva, să găsim o formulă să ne implicăm şi noi în a 
găsi soluŃii.” 
 
 Dl. Rusu Constantin:  
  „Domnule consilier, problema este veche. Ştiu situaŃia din anul 2001, şi din păcate 
atunci s-a ratat o şansă uriaşă. La vremea respectivă Siderurgica S.A. avea o datorie către Primărie 
de aproximativ 90 de miliarde, aproape 3 milioane de dolari. Din păcate, şi vorba lu’ nenea Iancu, 
nu veau să dau nume, s-a uitat atunci de instituŃia executării silite. Prmăria putera foarte bine să ia 
prin executare silită câteva obiective extrem de interesante, şi numai unul dintre ele dacă era 
preluat, oraşul mai trăia vreo 40 de ani de zile. Din păcate, din chestiuni personale, nu s-a trecut la 
aşa ceva, şi am ajuns în situaŃia aceasta, şi nu mai poŃi să faci nimic, este o entitate privată, n-ai ce 
să faci. Dacă ea îşi închide porŃile, aşa consideră că nu are rentabilitate, şi nu ai ce să le mai faci.”  
 
 Dl. Muzsic Robert:  
  „Măcar datoriile pe care le au faŃă de noi.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  

 „Nu au datorii.”  
 
 Dl. Rusu Constantin:  
  „Nu au nici un fel de datorii. Iar celelalte datorii, în procesul de privatizare, s-au şters. 
Atâta vreme cât nu i-ai executat la vremea respectivă, ele s-au şters prin însuşi planul de 
privatizare. Şi cu asta basta. CercetaŃi în anul 2001 cât erau datoriile.” 

 
Dl. Muzsic Robert:  

  „Prin hotărâre de consiliu local s-au şters.” 
 
Dl. Golombo ş Tiberiu:  

 „În anul 2004 s-au şters, deoarece AsociaŃia Dreptate a dat în judecată Consiliul 
local.”  
 
 Dl. Rusu Constantin:  
  „Nu, dar chestia era în 2001. VerificaŃi ce datorii avea Siderurgica, şi cum au fost ele 
recuperate.” 

 
Dl. Muzsic Robert:  

  „Păcat să ajungem dintr-un combinat de la 22.500 de mii de muncitori să fie 350 de 
muncitori, cu personal T.E.S.A. cu tot.” 

 
Dl. Mărginean Alexandru:  

 „Cum spun medicii, e mai bine să prevenim decât să tratăm. Conform Legii nr. 
260/2008, primăriile, primarii, sunt obligaŃi să dea sancŃiuni. HaideŃi să încercăm să vedem cum 
...constatarea contravenŃiilor prevăzute de art. 1 şi aplicarea sancŃiunilor se face de către primari şi 
de către persoanele împuternicite în acest scop de către aceştia. Asta se referă la asigurările 
obligatorii de locuinŃe. Nu prea s-a Ńinut cont anul trecut de această lege, şi nu prea s-a pus în 
funcŃiune, dar se pare că de la 1 septembrie lucrurile se precipită. Propunerea mea este să cerem 
tuturor societăŃilor de asigurare care fac aceste tipuri de asigurări mai mult decât cele trei simple, 
asigurarea de pagubă, adică cutremur, inundaŃii şi alunecări de teren, să cerem şi asigurări 
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suplimentare care ne interesează pe toŃi, că sunt convins că, având o cantitate mare de asiguraŃi în 
oraşul acesta, societăŃile vor face nişte discounturi semnificative. Şi o să alegem câteva societăŃi 
care probabil o să le asigurăm cumva nişte spaŃii unde să îşi desfăşoare activitatea. Cînd vine omul 
la primărie să-şi plătească taxele, să îşi achite şi acea asigurare, care va fi modică, şi care să 
acopere şi alte lucruri. ŞtiŃi că anii trecuŃi, în Micro 6 a avut loc o explozie, s-au distrus câteva 
apartamente şi s-au spart ferestrele de la tot cartierul, inclusiv la şcoala 12, care Primăria a suportat 
o parte din cheltuieli din bugetul primăriei. HaideŃi să încercăm să evităm aceste lucruri, inclusiv să 
nu ne creăm o imagine de disconfort în faŃa alegătorilor, deci va trebui să aplicăm acestă lege.”  
 
 Dna. Takacs Aranka:  
  „În primul rând aş dori să vă informez că duminica trecută a avut loc un concert la 
Castelul Corvinilor, un concert extraordinar, chiar a fost extraordinar, am auzit replici că nu o să 
intereseze pe nimeni, dar au fost 300 de oameni, a fost cu casa închisă, chiar au rămas oameni pe 
dinafară, şi mulŃumesc tuturor consilierilor care au venit şi au onorat cu prezenŃa această 
manifestare. Sunt absolut convinsă că oraşul acesta are nevoie de cultură, şi la acest eveniment 
chiar s-a dovedit acest lucru, şi prin faptul că, cu plată, au venit oameni, şi trebuie să mai repetăm 
aceste evenimente. Deloc nu afectează bugetul oraşului, să ne ajutaŃi în promovare şi a susŃine 
aceste cheltuieli. 

 În al doilea rând, la fiecare şedinŃă o spun şi o voi spune, care este starea drumului 
către Răcăştie, şi ce putem să facem, că se apropie iarăşi toamna, iarna, vremea rea, iar în 
Ceangăi nu am reuşit să facem drumul acela ocolitor pentru scoaterea traficului greu din zona 
Ceangăi. Am harta, o să vin la dumenavoastră săptămâna viitoare şi să încercăm să găsim o 
soluŃie, pentru că firmele de acolo sunt dispuse ca să discute problema aceasta. Aceasta este o 
procedură începută din mandatul trecut, sperăm ca în acest mandat să o putem realiza.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  

  „Am avut în şedinŃa precedentă, când am adoptat o hotărâre privind angajarea unui 
avocat. Ce soluŃie s-a pronunŃat în dosarul respectiv?” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  

 „A câştigat primăria.”  
 
 Dl. Rusu Constantin:  
  „A câştigat primăria. SoluŃia este definitivă şi irevocabilă?” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  

  „Da.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  

  „Am avut onorariu de succes?” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  

 „Încă nu a venit avocatul.”  
 
 Dl. Rusu Constantin:  
  „Evident, şi noi trebuie să recuperăm cheltuielile de judecată, nu?” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  

  „Da.” 
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Dl. Rusu Constantin:  
  „Ok. Acuma, o situaŃie care este chiar anacronică pentru Hunedoara. Nu ştiu dacă aŃi 
mai fost în ultima perioadă prin curtea Liceului Sanitar. Prin spatele Liceului Sanitar, am înŃeles că 
acuma este în arondismentul Colegiului NaŃional Iancu de Hunedoara, este bulevard pentru câini, 
pentru cai. A fost dărâmat gardul despărŃitor dintre cele două blocuri de nefamilişti şi instituŃa 
şcolară. Nu vă pot descrie ce este acolo, câtă mizerie poate să fie acolo. Au început inclusiv să 
distrugă gardul despărŃitor dintre acel bloc de nefamilişti sau de familişti, cum o fi, şi Unitatea de 
AsistenŃă Medico-Socială. Se impune de urgenŃă refacerea acelui gard, şi interzicerea trecerii prin 
curtea liceului. Nu se mai poate. V-aş invita să vă duceŃi să vedeŃi ce este acolo. Este un focar de 
infecŃie. Şi este o instituŃie şcolară. Chiar nu se poate ridica un gard? Au scurtat pur şi simplu 
drumul de la piaŃă spre blocul de nefamilişti dărâmând gardul. Nu se poate aşa ceva.” 

 
Dl. Muzsic Rober:  

  „Nu trebuie pus de fier, pentru că îŃi dai seama că o să-l ia din nou.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  

  „L-aş pune din sârmă ghimpată, iertaŃi-mă vă rog frumos. Este o altă problemă, dar 
trebuie rezolvată cumva situaŃia. Trebuie găsită o soluŃie domnule primar. Să electrificăm gardul.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  

 „SunteŃi foarte radical.”  
 
 Dl. Rusu Constantin:  
  „Domnule viceprimar, chiar sunt realist. Apropo domnule primar, o problemă, 
conaŃionalii noştri din Hăşdat plătesc impozite pe palate? Sau sunt considerate construcŃii 
nefinalizate? Întâmplător aseară la ora opt eram în oraş şi am văzut o nuntă care m-a frapat. M-am 
uitat la maşinile lor. Parcă beneficiază şi de ajutoare sociale. Am văzut 40 de maşini, dintre care 30 
de limuzine de lux, şi toate înmatriculate în Irlanda, în Anglia şi aşa mai departe. Întrebarea este, 
plătesc impozite pe acele clădiri?” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  

  „Domnule consilier, la următoarea şedinŃă veŃi avea la mapă inventarul tuturor celor 
care au şi nu au autorizaŃii, şi contrucŃiile aferente.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  

  „Ar fi grozav domnule primar să ştim şi noi.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 Dl. Rusu Constantin:  
  „Revin însă la problema curŃii interioare de la Liceul Sanitar. Vă rog să se ia o 
măsură, nu se mai poate.” 

 
Dl. Bucale Ń Victor:  

  „Gardul se sparge pentru a lua fierul.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  

  „Putem să facem beton electrificat.” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. primar Viorel Arion:  

  „Aş vrea să vă informez că mâine şi poimâine avem două zile interesante la Castelul 
Corvinilor, Festivalul medieval, organizat de un O.N.G. din Bucureşti, şi avem şi doi oaspeŃi, zic eu 
de seamă, este vorba despre ambasadorul Austriei şi ambasadorul Ciprului, care vor veni vineri şi 
sâmbătă. SunteŃi invitaŃi să participaŃi, mai ales că începând din seara aceasta au loc şi nişte 
proiecŃii interesante pe castel. În ziua de sâmbătă se va încerca reeditarea bătăliei de la belgradul 
din anul 1456, avem 150 de actori care vor încerca să refacă această bătălie.” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  

  „AŃi primit invitaŃiile pe e-mail.” 
 
 Dl. Cazan Florian:  
  „Avem aici doi cetăŃeni ai municipiului care au o problemă, pe care vor să v-o supună 
atenŃiei.” 

 
Dl. Roşu Constantin:  

  „O problemă pentru dezvoltarea oraşului, că tot vă plângeŃi de bani şi că nu ştiŃi de 
unde să luaŃi bani. Vă aduceŃi aminte când duceaŃi hârtia, şi sticlele, şi primeaŃi bani? ÎnfiinŃaŃi o 
firmă care recuperează hârtia de la cetăŃeni, pentru că cetăŃeanul vine şi aduce, şi produceŃi bani.” 

 
Dl. Artean Mircea:  

  „Ce proşti am fost că nu ne-am gândit!” 
 
Dl. Roşu Constantin:  

  „Bani care se pot folosi, cum ar fi un parc acvatic în Hunedoara, ca să dezvoltăm un 
oraş turistic, ca să producem bani. Mittal-ul închide, mâine poimâne şi Draxelmayer-ul închide.” 

 
Dl. Cazan Florian:  

  „Ceva concret, pentru că sfaturi...” 
 
Dl. Roşu Constantin:  

  „Concret, pentru că nu aŃi făcut nici un proiect pe fonduri europene.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  

  „AŃi venit să ne certaŃi?” 
 
Dl. Roşu Constantin:  

  „Nu să vă cert, să vă propun.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  

  „HaideŃi să revenim la subiect.” 
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Dl. Roşu Constantin:  
  „Deci este un aqua park, se numeşte Hune Blue. Se poate reface ştrandul. Am fost la 
ştrandul vechi, au crescut copacii de 4 metri înălŃime. 4 hectare care sunt în paragină.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  

  „5, 7 hectare.” 
 
Dl. Roşu Constantin:  

  „Sunt 5,7 hectare care aparŃin administraŃiei publice. V-aŃi interesat cam ce reprezintă 
pentru domeniul turistic? Pentru că oamenii trebuie să vină să cheltuie banii în Hunedoara.” 

 
Dna. Fărcaş Bianca:  

  „Apropo de bani, în mandatul trecut domnul viceprimar ştie foarte bine, pentru că a 
insistat pe tema aceasta. S-a insistat pe tema aceasta.” 
 
 Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
  „Şi s-a aprobat şi hotărâre de consiliu.” 

 
Dl. Roşu Constantin:  

  „FaceŃi un proiect de fezabilitate, faceŃi un proiect pe fonduri europene, eu asta 
propun, inclusiv pe reabilitare şi modernizare reŃea de apă. Există linia deschisă pe fonduri 
europene. Concret, Hune Blue se poate face pe fonduri europene, doar să propuneŃi şi să faceŃi, 
aveŃi toate compartimentele la dispoziŃie. Hotărârea rămâne la dumneavoastră, pentru că sunteŃi 
Consiliul local al cetăŃenilor din Hunedoara. VedeŃi că nu mai au unde să muncească, nu au ce să 
facă. AşteptaŃi să vină să vă dea în cap? Trebuie să preveniŃi, eu asta vă propun. Vă propun să 
facem un oraş turistic, să facem Hune Blue, un parc acvatic, prin care să atragem turişti. Este un 
proiect. Sunt fotografii, sunt informaŃii. Şi înfinŃarea unei societăŃi legate de recoltarea hârtiei, a 
plasticului, a sticlei, care să fie subordonată Consiliului local.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dna. Aldea Ana Maria:  
  „Şi eu sunt de acord, pentru că vara nu au unde să meargă la un bazin.” 

 
Dl. Roşu Constantin:  

  „Şi o altă instituŃie legată cu fondurile europene pentru calificările şomerilor. ŞtiŃi că 
există foarte mulŃi şomeri care nici măcar nu sunt luaŃi în evidenŃă, deci oameni care nu sunt luaŃi în 
nici o bază de date. Toate unităŃile administrative din occident au făcut o bază de date, prin care au 
baza reală a cetăŃeanului, pentru că orice dezvoltare socio-economică se bazează pe realitate, 
exact cum spunea domnul consilier Rusu. Făcându-Ńi o bază reală, automat poŃi să dezvolŃi oraşul, 
dacă este interes. Eu vă propun înfiinŃarea unei societăŃi legate de fondurile europene pentru 
calificare şi bază de date reală, aparte de cea a A.J.O.F.M.-ului, şi care să fie subordonată 
administraŃiei publice locale, şi să se ocupe cu adevărat de cetăŃeni. Şi o ultimă problemă, un oficiu 
legat de un avocat care să reprezinte rezidenŃii din Hunedoara, exact cum sunt criteriile de 
eligibilitate pentru locuinŃele sociale, un avocat care să-i reprezinte. Este în momentul de faŃă 
legislaŃia care le oferă avocatul liber, dar nu au informaŃia necesară. Având acest serviciu din partea 
primăriei, este un avantaj.” 
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Dl. Cazan Florian:  
  „ConsultanŃă juridică sau ce?” 
 

 Dl. Roşu Constantin:  
  „Da, consultanŃă juridică.” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  

  „Foarte mulŃi oameni nevoiaşi din Hunedoara nu au cui se adresa, din păcate. Nu 
sunt băgaŃi în seamă deloc, deloc.” 

 
Dl. Roşu Constantin:  

  „Şi nu numai asta, dar de multe ori primesc informaŃii greşite, care de multe ori au 
plecat chiar de aici de la primărie, de la persoanele care ar trebui să-i informeze.” 

 
Dl. Muzsic Robert:  

  „Legat de ceea ce spuneaŃi dumneavoastră de recalificarea forŃei de muncă din 
Hunedoara, exact acuma în şedinŃa de consilui, dacă aŃi fost atent, Parcul Industrial din Hunedoara 
se va ocupa de această calificare-recalificare a forŃei de muncă.” 
 

Dl. Roşu Constantin:  
  „Dar nicidecum să-Ńi creeze cadrul direct pentru ocupare, angajare. Eu mă uit mai 
departe, nu mă uit numai la formare.” 

 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
 
Dl. Rupa Vili:  

  „Legea învăŃământului spune că elevii au dreptul la tot felul de burse, burse de 
performanŃă, bursă de studiu, bursă de merit, şi bursă de ajutor social. De ce, cei care învaŃă mai 
bine, de ce nu primesc această bursă? Legea învăŃământului spune clar.” 

 
Dna. Fărcaş Bianca:  

  „Care bursă?” 
 

Dl. Rupa Vili:  
  „Bursa de performanŃă.” 

 
Dna. Fărcaş Bianca:  

  „Îmi pare rău, sunteŃi prost informat.” 
 
Dl. Rupa Vili:  

  „Legea învăŃământului există.” 
 

Dna. Fărcaş Bianca:  
  „Dar se acordă aceste burse.” 
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Dl. Rupa Vili:  
 „Nu se acordă. Eu am fost personal la Şcoala generală nr. 9, ascultaŃi-mă să vă spun, 

am stat de vorbă cu elevii şi i-am întrebat ce medii au avut anul trecut, şi ei au spus că au avut 9, 
920, 850, şi i-am întrebat ce burse iau. Nu primesc nici o bursă.” 
   

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dna. Fărcaş Bianca:  
  „Copilul meu a terminat cu 10 şi primeşte bursă.” 

 
Dl. Rupa Vili:  

  „Ce bursă? Şi cei de la Şcoala generală nr. 9 de ce să nu primească?” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. Rupa Vili:  
 „Şi mai am încă o problemă, ascultaŃi-mă, care este foarte gravă. Eu stau la bloc, staŃi 

toŃi la bloc, şi ştiŃi foarte bine că pentru subsolul noi plătim apă de canal. Ce înseamnă asta, că 
plătim şi apa separat şi plătim şi apă de canal, şi noi nu avem nici un serviciu pentru apa de canal. 
Când noi spunem că avem Ńevile sparte la subsol, canalizarea, cei care trebuie să vină cu vidanja 
vin şi ne cer bani. Dar noi plătim şi apa de canal. De ce trebuie să plătim?” 
   

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dna. Fărcaş Bianca:  
  „Pentru că este lege dată.” 

 
Dl. Rupa Vili:  

  „Nu m-aŃi înŃeles. Plătim apă de canal, şi cei care vin cu vidanja să facă curăŃenie ne 
mai cer alŃi bani. De ce să ne mai ceară bani? Să vină să facă curăŃenie. Nu este corect.” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  

  „Da, corect.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. Roşu Constantin:  

  „Ultima, şi cu asta am încheiat. Este valabilă mărirea de tarife la apă? Într-o hotărâre 
de consiliu local am văzut că s-a mărit tariful la apă.” 

 
Dl. Muzsic Robert:  

  „Este adoptată în mandatul trecut.” 
 

Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Anul acesta a avut loc, în mai sau în iunie.” 
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 Dl. Roşu Constantin:  
   „Ei au mărit tariful în baza unei hotărâri de consiliu local.” 
 

Dl. Cazan Florian:  
 „Vă mulŃumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

Consiliului local." 
 
 
 
 

 
PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT, 
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
 

şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 27.09.2012 
 
 
 

1. Proiect de hotărâre prin care se ia act de încetarea mandatului de consilier local a 
domnului Baloşin Nicolae înainte de expirarea duratei normale a acestuia, precum şi validarea 
mandatului de consilier în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, a  domnului Farcaş Ladislau. 

 Hotărârea nr.181/2012 se aprob ă în unanimitate . 
                   

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.125/2012 privind organizarea comisiilor de specialitate.             
         Hotărârea nr.182/2012 se aprob ă în unanimitate . 
 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.131/2012 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii  
responsabilităŃilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare. 
 Hotărârea nr.183/2012 se aprob ă în unanimitate . 
 

4. Proiect de hotărâre privind reorganizarea Comitetului de înfrăŃire şi a comisiilor pentru 
oraşele înfrăŃite. 

 Hotărârea nr.184/2012 se aprob ă în unanimitate . 
 

5. Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanŃilor Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara în Consiliile de AdministraŃie ale unităŃilor de învăŃământ preuniversitare şi unităŃilor 
preşcolare aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.185/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 

Hunedoara, pe anul 2012.    
 Hotărârea nr.186/2012 se aprob ă în unanimitate . 
 

             7. Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri pentru 
persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 

 Hotărârea nr.187/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

8. Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 30.000 lei, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara, pentru perechile care au sărbătorit sau vor sărbători în acest an „Nunta de 
Aur”. 
 Hotărârea nr.188/2012 se aprob ă în unanimitate . 
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9. Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 50.000 lei, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara, ca sprijin financiar pentru Parohia Hunedoara IV – Buituri de pe raza 
administrativ-teritorială a municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.189/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

10. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea alocării sumei de până la 2.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea susŃinerii CLUBULUI SPORTIV „ELITE 
CENTER HUNEDOARA”, pentru a participa la CAMPIONATUL NAłIONAL PENTRU COPII ŞI 
TINERET, care se va desfăşura la ConstanŃa în perioada 19-22 octombrie 2012.  
 Hotărârea nr.190/2012 se aprob ă în unanimitate . 
 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea susŃinerii financiare a Clubului Sportiv „Fotbal 
Club Hunedoara” în turul anului competiŃional 2012-2013. 

 Hotărârea nr.191/2012 se aprob ă cu 15 voturi „pentru”  şi o „ab Ńinere”  ( Dan 
Nicolae Robert ). 
 

12. Proiect de hotărâre privind susŃinerea financiară din bugetul local al Municipiului 
Hunedoara a unor cheltuieli aferente Programului „Biblionet – lumea în biblioteca mea”, ce va fi 
implementat la Biblioteca Municipală Hunedoara. 
 Hotărârea nr.192/2012 se aprob ă în unanimitate . 
 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei  şi a statului de funcŃii pentru 
Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 

 Hotărârea nr.193/2012 se aprob ă în unanimitate. 
  

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a funcŃiilor publice din 
cadrul aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Hunedoara si din serviciile publice 
subordonate Consiliului Local al municipiului Hunedoara pentru anul 2013. 

 Hotărârea nr.194/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea criteriilor, procedurilor si atribuŃiilor specifice 
pentru numirea si eliberarea din funcŃie a administratorului public al municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.195/2012 se aprob ă cu 9 voturi „pentru”  (Cazan Florian, Bobou Ńanu 
Dan, Aldea Ana Maria, Voinia Claudiu, Noghi Ńă Lumini Ńa, Farcaş Ladislau, Palc ău Ciprian, 
Mărginean Alexandru, Muzsic Robert) şi 5 voturi „împotriv ă” (Vasilescu Tatiana, Rusu 
Constantin, Takacs Aranka, Artean Mircea, Bucale Ń Victor). 

 
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice - organigrama, a 

numărului de personal şi a statului de funcŃii a SC ECO SID SRL Hunedoara. 
 Hotărârea nr.196/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
17. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcŃionare, 

precum şi a Regulamentului de ordine interioară ale Căminului pentru Persoane Vârstnice 
Hunedoara.  
 Hotărârea nr.197/2012 se aprob ă în unanimitate . 
 

 18. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de autorizare a agenŃilor 
economici pe raza municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.198/2012 se aprob ă în unanimitate. 
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19. Proiect de hotărâre privind stabilirea şi sancŃionarea unor contravenŃii pe raza 
administrativ teritorială a  municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.199/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unui spaŃiu, 
proprietate publică a municipiului Hunedoara, situat în Complexul Comercial Dunărea Hunedoara.                    
             Hotărârea nr.200/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unui teren în 
suprafaŃă de 16,0 mp, înregistrat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat pe platou -  p-
Ńa Obor (lângă magazinul Agro Company),  în vederea amplasării unei RULOTE TIP FAST FOOD. 
 Hotărârea nr.201/2012 se aprob ă în unanimitate . 
 

22. Proiect de hotărâre privind stabilirea criteriilor în baza cărora se repartizează 
locuinŃele convenabile, cu chirie din fondul locativ de stat, precum şi actele necesare pentru 
depunerea dosarului de locuinŃă convenabilă. 
 Hotărârea nr.202/2012 se aprob ă în unanimitate . 
 

23. Proiect de hotărâre privind stabilirea criteriilor în baza cărora se repartizează 
locuinŃele sociale, cu chirie din fondul locativ de stat, precum şi actele necesare pentru depunerea 
dosarului de locuinŃă socială. 

 Hotărârea nr.203/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

24. Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului Local al Municipiului   
Hunedoara în Adunarea Generală a AsociaŃiei de Dezvoltare Intercomunitară “Sistem Integrat de 
Gestionare a Deşeurilor - JudeŃul  Hunedoara”. 
 Hotărârea nr.204/2012 se aprob ă în unanimitate . 
 

25. Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri, aflate în 
proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
proprietatea privată a actualilor deŃinători ai construcŃiilor. 

 Hotărârea nr.205/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

26. Proiect de hotărâre pentru aprobarea  Actului constitutiv al S.C. „PARC INDUSTRIAL 
”S.R.L., precum şi acordarea unui mandat special împuternicitului Consiliului Local  al Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a AcŃionarilor la S.C. „PARC INDUSTRIAL ”S.R.L. 
 Hotărârea nr.206/2012 se aprob ă în unanimitate . 
 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii, prin licitaŃie publică, a unei suprafeŃe 
de 1mp situat în incinta Primăriei Municipiului Hunedoara, aflat în domeniul public al municipiului 
Hunedoara, în vederea instalării unui ATM. 

 Hotărârea nr.207/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

28. Proiect de hotărâre   privind aprobarea  reglementărilor pentru realizarea  unor 
intervenŃii ce se execută la faŃadele blocurilor de locuit din municipiul Hunedoara. 

 Hotărârea nr.208/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

29. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local 
nr.2/2012  privind aprobarea utilizării excedentului anual al bugetului local pe anul 2011. 
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 Hotărârea nr.209/2012 se aprob ă în unanimitate . 
 

30. Proiect de hotărâre pentru modificarea si completarea Hotărârii Consiliului Local 
nr.31/2012 privind aprobarea utilizării excedentului anual al bugetului local pe anul 2011 cu 
modificările și completările ulterioare.                    

 Hotărârea nr.210/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unui 
spaŃiu,proprietate publică a municipiului Hunedoara, situat în Complexul Comercial Dunărea 
Hunedoara. 
 Hotărârea nr.211/2012 se aprob ă în unanimitate . 
 

32. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii,  prin licitaŃie publică, a imobilului 
situat  în municipiul Hunedoara, str. Nicolae Bălcescu nr.1, aflat în domeniul privat al Municipiului 
Hunedoara, înscris în CF nr. 60026, nr. cadastral 2568- C1-U8, în suprafaŃă utilă de 60 mp şi 38,8 
mp cote părŃi comune. 

 Hotărârea nr.212/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

33. Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pe clădiri, pentru 
imobilul situat în municipiul Hunedoara, str.Cerbului, nr.12, bl.A1, Ap.4, proprietatea  AsociaŃiei  
Nevăzătorilor  din  România, Filiala   interjudeŃeană Alba-Hunedoara. 

 Hotărârea nr.213/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

34. Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Municipiului Hunedoara cu JudeŃul 
Hunedoara prin Consiliul JudeŃean Hunedoara şi Municipiul Deva prin Consiliul Local al Municipiului 
Deva, în vederea realizării unui sistem de transport public de călători curat şi eficient, prin 
promovarea Proiectului de interes public “Linie verde de trolebuz între municipiile Hunedoara şi 
Deva “Green Line HD”. 
 Hotărârea nr.214/2012 se aprob ă în unanimitate . 
 

35. Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 01.10.2012 – 30.11.2012. 

 Hotărârea nr.215/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

36. Diverse.   
 
 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel RaŃă-Bugnariu 


